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 Rada Miejska w Wołominie
Radni - Sesja

Protokół nr XXXV

XXXV Sesja w dniu 8 czerwca 2021 
Obrady rozpoczęto 8 czerwca 2021 o godz. 10:20, a zakończono o godz. 17:08 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

1. Aneta Adamus
2. Edyta Babicka
3. Agata Bochenek
4. Karol Cudny
5. Andrzej Fuśnik
6. Marcin Godlewski
7. Beata Gomse
8. Marek Górski
9. Robert Kobus
10. Paweł Kocik
11. Agnieszka Koza 
12. Ryszard Madziar
13. Janusz Mirowski
14. Katarzyna Pazio
15. Wojciech Plichta
16. Krzysztof Rembelski
17. Bogdan Sawicki
18. Piotr Sikorski
19. Kazimierz Tarapata
20. Urszula Wiśniewska
21. Magdalena Zych

1. Otwarcie obrad.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Przywitał radnych i stwierdziwszy kworum o godzinie 10:20 otworzył XXXV sesję Rady Miejskiej w
Wołominie kadencji 2018-2023.

Przewodniczący przywitał  na sesji  absolutoryjnej  kierownictwo Urzędu Miejskiego z Burmistrzem
Wołomina Elżbietą Radwan na czele. 

Poinformował, że część radnych łączy się zdalnie. 

Lista obecności radnych oraz jednostek pomocniczych stanowi odpowiednio załącznik nr 1 i  2 do
niniejszego protokołu. 

- Magdalena Zych- radna 

Miała ogromną prośbę do radnych, którzy są zdalnie, bo chyba pomylili adresy. To nie jest Ogrodowa
14 tylko 4. Jeżeli potrafią się zebrać w biurze poselskim pana Jacka Sasina, to ona by bardzo prosiła,
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żeby tutaj przyszli do nas i razem z nami obradowali na sali tej właściwej, no bo trochę tak według
mieszkańców nie w porządku są. 
 - Piotr Sikorski- radny
 
Zwrócił się przewodniczącego mówiąc, że jeśli jest to prawda to on tym bardziej  prosi o to, żeby
podczas każdej wypowiedzi radni włączali kamery. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady 

Zapytał radnych, którzy łączą się zdalnie czy słyszeli wypowiedzi radnych obecnych na sali? Jeżeli tak
to bardzo prosił o zastosowanie się, to nasza ogólna prośba, żebyście Państwo włączali kamery.

- Beata Gomse- radna

Powiedziała, że chętnie włączy kamerę i chciałaby, żeby już tak było na każdej sesji. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Poprosił radnych, którzy uczestniczą w posiedzeniu zdalnie, aby zgłaszali się do głosu na tabletach.

2. Ustalenie porządku obrad.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Do biura  Rady wpłynął  wniosek od Pani  Burmistrz  o wprowadzenie  do porządku obrad uchwały
dotyczącej sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego. Przewodniczący powiedział, że w materiałach została
błędnie wpisana numeracja działki. Co było powodem tej omyłki, to przewodniczący chciałby, żeby
pani naczelnik wyjaśniła podczas omawiania uchwały. 

Głosowano wniosek w sprawie:
Wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w 
uchwale ws studium. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz 
Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, 
Kazimierz Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Przewodniczący złożył wniosek o wprowadzenie jeszcze jednej uchwały dotyczącej skargi. Komisja
Skarg Wniosków i Petycji opiniowała skargę na działanie Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Zapytał czy są pytania do tej uchwały związanej ze skargą? Radni na maila dostaliście informację, że z
treścią skargi można zapoznać się w biurze Rady. Wiadomo, że tam są dane różne osobowe. Tego nie
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upowszechniamy, nie wysyłamy, ale każdy zainteresowany mógł przyjdź do biura Rady i zapoznać się
z treścią i uchwały i skargi. 
Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz 
Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, 
Kazimierz Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych

Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz 
Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, 
Kazimierz Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych

3. Informacje Komisji Rady o pracy między sesjami.

- Piotr Sikorski- Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa
 
Komisja bezpieczeństwa spotkała się raz w poprzedni poniedziałek. Rozpoczęliśmy obrady na Placu 3
Maja w związku z prośbą mieszkańców tamtych okolic w temacie poprawy bezpieczeństwa, a przede
wszystkim próby zlikwidowania głośnych zachowań kierowców, młodzieży,  która tam się spotyka.
Komisja  zgodnie  zaopiniowała  propozycję  zamontowania  czterech  progów zwalniających  wraz  ze
zmianą organizacji ruchu i nakazem skrętu w jedną z ulic w prawo tak, żeby te jazdy nie odbywały się
wokół placu. Poza tym opiniowaliśmy uchwały na sesję. Wszystkie zostały zaopiniowane pozytywnie.
W międzyczasie  odbyła  się,  odbyła  się  również  Komisja  Bezpieczeństwa  powiatu,  o  którą  radny
prosił,  żeby można było porozmawiać na temat problemu, który dotyczy wszystkich gmin powiatu
czyli dzików. Dyskusja była dość długa. A tak jak wiemy, jest to zadanie powiatu. Usłyszeliśmy, że
jak to zostało ujęte redukcja dzików zostanie rozpoczęta w czerwcu. Czekamy na realizację, na efekty. 
 
- Karol Cudny- Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa
 
Komisja Edukacji nie spotkała się w okresie między sesjami. 
 
- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
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Komisja  spotkała  się  jeden  raz.  Zajmowała  się  właśnie  wspomnianą  skargą,  o  której  więcej
przewodnicząca powie za jakieś dwie godziny, przed jej głosowaniem. 
 
- Edyta Babicka- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów
 
Komisja  Gospodarki  Finansów  Gminnych  spotkała  się  raz  w  ubiegłym  tygodniu.  Opiniowaliśmy
projekty uchwał na dzisiejszą sesję. Wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane przez członków
komisji pozytywnie. 
 
- Wojciech Plichta- Przewodniczący Komisji Kultury i Sportu
 
Komisja  Kultury i  Sportu spotkała  się raz w zeszłym tygodniu.  Rozmawialiśmy z Panią Dyrektor
Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  na  temat  tygodnia  bibliotek,  z  Panią  Dyrektor  Miejskiego  Domu
Kultury na temat zbliżających się Dni Wołomina. Odczytano również sprawozdanie Ośrodka Sportu i
Rekreacji Huragan w Wołominie. Przewodniczącego również zaproszono na takie krótkie spotkanie w
sprawie bezpieczeństwa na terenie OSIR-u. Bardzo owocne, bardzo konkretne i to tyle. 

-  Aneta  Adamus-  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej                                         

Komisja Rewizyjna spotkała się 3 razy. Były to spotkania, które miały na celu po pierwsze zakończyć
kontrolę infrastruktury sportowej w gminnych obiektach edukacyjnych, szkolnych. Wypracowaliśmy
również  już wnioski  pokontrolne.  Zgodnie  z  sugestią  pana przewodniczącego  przedstawimy je  na
kolejnej sesji.  Spotkaliśmy się również celem opiniowania wykonania budżetu, wniosku w sprawie
udzielenia absolutorium pani burmistrz, jak również sprawozdania finansowego. Komisja Rewizyjna
spotkała  się  również  celem  rozpoczęcia  nowej  kontroli,  kontroli  Muzeum  w  Ossowie  i  było  to
pierwsze spotkanie.

4. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Wołominie.                                      

Pytań do realizacji uchwał nie było. W związku z tym, radni nie mają żadnych wątpliwości co do
realizacji i to tyle. 
Informacja o realizacji uchwał stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
5. Raport o stanie Gminy Wołomin za 2020 rok:
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
W  ten  sposób  rozpoczynamy  debatę  nad  Raportem  o  stanie  Gminy,  absolutorium,  a  przed
absolutorium wotum zaufania dla Burmistrza Wołomina. Przewodniczący poprosił o przedstawienie
Raportu o stanie Gminy pana Burmistrza Łukasza Marka. 
 
1)  -  Przedstawienie  Raportu  o  stanie  Gminy  Wołomin  za  2020  rok;

- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
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Już po raz trzeci spotykamy się, aby odbyć debatę o stanie Gminy i ta debata będzie opierać się na
Raporcie o stanie Gminy. Gmina Wołomin opublikowała w stosownym, ustawowym czasie raport jak
również z urzędnikami przygotowaliśmy krótką prezentację, która zawiera najistotniejsze informacje
dotyczące roku 2020. Podstawą prawną jest Ustawa o samorządzie gminnym art. 28aa, który mówi o
tym, że taki raport  musi powstać i musi zostać opublikowany w Biuletynie Informacji  Publicznej.
Korzystając  z  tej  okazji  pan  burmistrz  chciałby  bardzo  serdecznie  podziękować  wszystkim
urzędnikom, którzy byli aktywni przy tworzeniu tego dokumentu, bo został on stworzony własnym
sumptem. Chciałby również wspomnieć o ważnej informacji, otóż gmina Wołomin w tym roku została
zaproszona do projektu, który organizowała Sieć Obywatelska Watchdog Polska oraz Fundacja Pole
Dialogu i razem z mieszkańcami mogliśmy wspólnie odbyć debatę o tym, jak powinien taki raport
wyglądać.  Oczywiście  zastosowaliśmy  się  do  tych  uwag.  Było  to  bardzo  cenne  spotkanie.  Pan
burmistrz  podziękował  także  za  obecność  przedstawicielce  Rady  Miejskiej  w  Wołominie.  Jeżeli
chodzi o rok 2020, był to szczególny czas. Był to ciężki czas zarówno dla mieszkańców jak i dla
administracji  lokalnej.  Oczywiście  Gmina  robiła  wszystko  co  w  jej  mocy,  aby  pomóc  zarówno
mieszkańcom jak i lokalnym przedsiębiorcom. 
Ale o tym powie też troszkę później. Natomiast informacje zawarte w Raporcie dotyczą głównych
kwestii związanych ze strategicznym rozwojem miasta,  a więc informacje finansowo-inwestycyjne,
gospodarka mieszkaniowa i komunalna, informacja o realizacji polityk programów strategii, realizacja
uchwał Rady Miejskiej oraz inne kwestie związane z planowaniem przestrzennym, oświatą, edukacją,
ochroną zdrowia, pomocą społeczną,  działalnością organizacji  pozarządowych, kultury et  cetera,  et
cetera. 
 
Pan burmistrz przedstawił prezentację, która stanowi załącznik nr 4 niniejszego protokołu. 
Raport o stanie gminy stanowi załącznik nr 5.
 
- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Podziękował  za  uwagę,  ale  również  chciałby  serdecznie  podziękować  wszystkim  urzędnikom,
pracownikom, radnym za ciężką pracę na rzecz Wołomina w roku 2020 i zapraszam do dyskusji. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Podziękował  za  przygotowanie  i  przedstawienie  Raportu  i  bardzo  cieszymy  się,  że  raport
przygotowywały nasze służby, że mamy już tak skoordynowane siły, że nie trzeba zatrudniać firm
zewnętrznych. To świadczy tylko o tym, że po prostu sami to tworzycie, sami nad tym pracujecie i
przewodniczący myśli, że efekty mieszkańcy już widzą, doceniają . Bardzo za to podziękował. 
 
2) - Debata nad raportem;
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Otworzył debatę nad Raportem Gminy. Jak wiadomo, do debaty zgłaszają się osoby z zewnątrz, które
potwierdzają  swój udział  listą osób, które chcą,  aby w ich imieniu zabrały głos w trakcie  debaty.
Zgłosiło  się  15  osób.  Niestety  do  tego  momentu  jeszcze  nikt  nie  dotarł,  dlatego  o  po  prostu
przechodzimy  do  dalszej  dyskusji.  Przewodniczący  poinformował,  że  odda  teraz  głos  chętnym
radnym.  Zasada  będzie  taka,  że  radny  zabiera  głos  raz,  wypowiada  się  do  woli,  czyli  czas  jest
nieograniczony i już drugi raz nie zabiera głosu, bo trwało by to w nieskończoność. Jest to zgodne z
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ustawą. Jeżeli radny chce zabrać głos zabiera raz, wyczerpuje wszystkie swoje wątpliwości, pytania i
przechodzimy do kolejnego radnego. 
 
W związku z tym, że radni nie zgłaszają się do głosu, to przewodniczący złożył gratulacje na na ręce
pani  burmistrz.  Wygląda  na  to,  że  Raport  o  stanie  Gminy  był  tak  bardzo  dobrze  przygotowany
merytorycznie i była w nim zawarta pełna informacja, że nie ma takiej potrzeby, żeby o cokolwiek
pytać. Poza tym jesteśmy radnymi rozumnymi i śledzimy na bieżąco to co się dzieje, mamy wiedzę
taką, że nie potrzebujemy jej rozszerzać. Poinformował, że jeden z radnych poprosił o głos. 
 
- Piotr Sikorski- radny
 
Przyłącza  się  do  słów  pana  przewodniczącego.  Myśli,  że  to  co  pan  Burmistrz  Łukasz  Marek
zaprezentował to może troszeczkę wszystkich „zatkało”. Nie wie jak innych, ale on jest pozytywnie do
tego  co  zobaczył  nastawiony  i  bardzo  się  cieszy  szczególnie  z  tego  projektu  e-Wołomin  Gmina
dobrych rozwiązań.  To był  bardzo dobry ruch.  Mamy dobry,  pozytywny oddźwięk mieszkańców.
Możemy z tego wszyscy korzystać i  za to  olbrzymie gratulacje.  Poza tym, tak jak pan Burmistrz
Łukasz Marek przedstawił, w zasadzie nie ma się do czego przyczepić, można tylko chwalić. 
 
- Magdalena Zych- radna 
 
Radna też bardzo gratuluje tej prezentacji. Budżet jest wspaniale wykonany także gratuluje jeszcze raz.
Myśli, że tutaj radni, którzy są na łączach nie zgłaszają się, bo po prostu nie chcą wyjawić, że tak
naprawdę nie siedzą tutaj, a na ulicy Ogrodowej 14. 
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina 
 
Podziękowała  wszystkim,  że  tak gładko to wszystko przebiegło,  bo po prostu to  co  przygotowali
urzędnicy własnymi siłami, to pokazuje siłę naszej gminy. Naszą wspólną siłę. Dobre praktyki, dobre
rozwiązania.  Dlatego  pani  burmistrz  jest  w obowiązku,  ale  też  z  ogromną  przyjemnością  chciała
podziękować  panom  burmistrzom,  pani  sekretarz,  pani  skarbnik,  naczelnikom,  wszystkim
kierownikom  jednostek  organizacyjnych,  wszystkim  pracownikom  jednostek  organizacyjnych,
wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego w Wołominie, wszystkim ludziom dobrej woli, którzy
przyczynili się do tego, że w tak trudnym czasie, w tak trudnym okresie, kiedy dotknęła nas pandemia,
kiedy  wszyscy byli  zdezorientowani,  walczyli  o  zdrowie,  o  miejsca  pracy,  udało  nam się  jednak
przejść przez ten kryzys w sposób taki najbardziej łagodny. Szczególne też podziękowania, jeszcze raz
powtórzy, dla pracowników Urzędu Miejskiego. Nigdy urzędu nie zamknęliśmy przed mieszkańcami.
Było  różnie,  było  nerwowo,  ludzie  przeżywali,  ale  daliśmy radę.  Wspólnie  z  każdym problemem
poradziliśmy  sobie.  Pani  burmistrz  przypomniała,  że  to  dzięki  pracy  wszystkich  pracowników
samorządowych, jednostek kultury, jednostek sportowych, oświaty, inni widzą osiągnięcia Wołomina
w świecie, w Polsce. Doceniają, wyróżniają. Bardzo też są zainteresowani współpracą, żeby korzystać
z dobrych rozwiązań,  z dobrych praktyk, bo tu naprawdę dzieje  się wiele fantastycznych rzeczy i
pomysły te, które wychodzą oddolnie od mieszkańców i te które są wypracowane przez urzędników
znajdują poklask, podziękowania i dobrą realizację. Bardzo jest jej miło i przyjemnie kiedy chwalą
Wołomin inne gminy i inni włodarze. Zdarza się, że i ministrowie, ale też inni ludzie, którzy znają
funkcjonowanie samorządu. Szczególny szacunek dla was wszystkich i dla radnych również, bo to też
jest wspólne działanie, że w tym czasie trudnym, czasie wyjątkowym zdaliśmy wszyscy w Gminie
Wołomin egzamin. 
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- Wojciech Plichta- radny 
 
Powiedział, że sobie notował tematy, które chciałby poruszyć przy podsumowaniu Raportu o stanie
gminy, ale wszystkie zabrała mi pani burmistrz, tak więc na jej ręce i na ręce kierownictwa urzędu
miasta  najszczersze  gratulacje.  Kawał  dobrej  roboty  pomimo  pandemii,  pomimo  trudnego  czasu,
również  takiego  mentalnego,  bo  wiemy,  że  nie  tylko  uczniowie,  nie  tylko  dzieciaki,  miały  duży
problem  z  powrotem  do  normalności,  ale  również  osoby  dorosłe,  bo  to  często  różnego  rodzaju
interesy, firmy, problemy rodzinne, ale mimo to się udało i tak myśli chyba można pochwalić również
wszystkich radnych, bo nie przypomina sobie sesji czy zwyczajnych czy nadzwyczajnych, by nie były
zwoływane odpowiednie komisje. Pan burmistrz przytoczył liczby, radny myśli, że one są okej, więc
jeszcze raz gratulacje dla wszystkich, a tak chyba jeżeli chodzi o jego konik ogromne gratulacje dla
dyrektorów szkół, którzy wspólnie z radami pedagogicznymi miały przyspieszony kurs lekcji online,
zajęć  stricte  informatycznych  i  też  dali  radę.  Koniec  roku  szkolnego  już  za  kilka  tygodni,  więc
wszyscy odetchniemy i radny ma nadzieję po wakacjach wrócimy do jeszcze lepszej normalności. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział,  że też chciał pochwalić radnych przy tej okazji,  że zawsze było kworum, że mogliśmy
pracować i  dlatego myśli,  że radni opozycji  też  będą chcieli  zagłosować za tą uchwałą,  ponieważ
wprowadzane przez nich propozycje i uwagi, które czasami wnosili na komisji głównie gospodarki,
ale  też  i  bezpieczeństwa  znalazły  miejsce  w  naszych  decyzjach,  w  decyzjach  pani  burmistrz.
Przewodniczący  myśli,  że  dlatego  też  nie  ma  tylu  pytań,  bo  każdego  radnego  wola  została
uszanowana. 
 
- Ryszard Madziar- radny
 
Miał jedno pytanie w kwestii Raportu, który radni otrzymali.  Kwestia ilości mieszkańców Miasta i
Gminy Wołomin. Z tego co widzimy liczba osób się zmniejsza. Gdyby pan burmistrz mógł zaznaczyć
jak to się ma w stosunku do 2019 roku i jakie ewentualnie są tego przyczyny według niego? 
 
- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Powiedział,  że nie ma przed sobą tych danych, ale wydaje mu się, że mówimy tutaj o liczbie 300
mieszkańców.  To  stanowi  niecały  1%.  Naszym zdaniem  są  to  naturalne  fluktuacje  wynikające  z
budownictwa  mieszkaniowego.  Na  terenie  Gminy  Wołomin  powstają  ciągle  nowe  osiedla,  więc
uważamy, że w ciągu kilku lat to wszystko się wyrówna. Właściwie mówimy tutaj  o Aglomeracji
Warszawskiej,  o  bliskich  sąsiadach,  o  łatwym  transporcie,  komunikacji,  więc  ten  ubytek  300
mieszkańców  nie  jest  znaczący,  ale  oczywiście  obserwujemy  sytuację  i  będziemy  odpowiednio
reagować. 
 
- Ryszard Madziar- radny
 
Zapytał pana Burmistrza jak było w 2018 roku? 
 
- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
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Odpowiedział, że za 2018 rok jest mu ciężko powiedzieć. Nie mam przed sobą takich danych. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że mamy podsumowanie 2020 roku. Przewodniczący rozumiał, że pan burmistrz ma takie
dane, ale nie w tej chwili. 
 
- Robert Kobus- radny
 
Miał pytanie  odnośnie środków pozyskanych,  o środków zewnętrznych pozyskanych przez Gminę
Wołomin, bo coś mu się nie zgadza w cyfrach. Poprosił żeby pan burmistrz mógłby przypomnieć tą
kwotę, którą wczytywał z Raportu pozyskanych środkach w 2020 roku. 
 
- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Powtórzył,  że w 2020 roku podpisaliśmy umowy na dofinansowanie ze środków zewnętrznych na
kwotę 10 297 149 zł.

- Robert Kobus- radny
 
Powiedział, że ma informację otrzymaną z urzędu od pani skarbnik, że ta kwota wynosi 9 064 592,83
zł. Radny poprosił, żeby mu powiedzieć skąd jest taka rozbieżność? 
 
- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Poprosi o poprawkę panią skarbnik, jeżeli się myli, ale wydaje mu się, że pan radny pytał się o kwotę
środków,  która  wpłynęła  na  konto,  natomiast  my  zawsze  podajemy  kwotę  podpisanych  umów  o
dofinansowanie. 
 
- Robert Kobus- radny
 
Powiedział, że na konto wpłynęła dużo mniejsza kwota, bo wpłynęło bodajże 4 300 000 jeżeli dobrze
pamięta.  Środki  pozyskane,  stricte  pozyskane  przez  Gminę  Wołomin  w  2020  roku  według  pani
skarbnik to 9 064 592,83 zł. Natomiast kwota, którą pan burmistrz odczytał z Raportu jest zupełnie
inna i radny chciał wiedzieć skąd jest taka rozbieżność. 
 
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy
 
Odpowiedziała, że na Komisji Rewizyjnej pan radny poprosił o wykaz pozyskanych środków przez
Gminę Wołomin w 2020 roku ze środków zewnętrznych. Tabela dotycząca pozyskanych środków
została  sporządzona  przez  Naczelnika  Wydziału  Pozyskiwania  Środków  Zewnętrznych.  W
szczegółowości  wartość projektów,  wysokość  dofinansowania  oraz  data  wpływu środków w 2020
roku z tym, że wiadomo, że są różnice między rokiem 2020. Jest wartość umowy podpisana inna.
Wciąż jeszcze na przykład trwa rozliczenie projektu e-Wołomin Gmina Dobrych Rozwiązań, które to
środki wpłyną dopiero w tym roku z rozliczenia. Na pewno są rozbieżności między wartością umowy
podpisanej a środkami otrzymanymi i rozliczonymi.
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- Robert Kobus- radny
 
Jeżeli Raport pokazuje nam kwotę środków pozyskanych, jeżeli radny dobrze pamięta to ponad 10
milionów. Tak jest w raporcie? (padła odpowiedź, że tak). Według tabeli otrzymanej od pani skarbnik
pozyskaliśmy 9 064 000 z haczykiem. Na konto fizycznie wpłynęło 4 300 000 mniej więcej. Radny
rozumie, że to będzie rozliczone w dalszych latach, bo zadania są wieloletnie, no ale chodzi mu o samą
kwotę środków pozyskanych tak, stricte pozyskanych. Tu jest 9 064 000, tam jest ponad 10 milionów.
No więc jest to ponad milion złotych rozbieżności. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Poprosił o chwilę cierpliwości , pan burmistrz sprawdza. 
 
- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Poprosił  Naczelnika Wydziału Pozyskiwania Środków zewnętrznych, żeby spróbował wyjaśnić,  bo
wydaje mu się, że to jest jakby kwestia agregacji tych danych. My stosujemy metodologię wartości
podpisanych umów na dofinansowanie, tak jak powiedziała pani skarbnik. Przy realizacji projektów, a
realizuje się je przez okres nie roczny tylko dłużej, na przykład dwuletni, bądź trzyletni, następuje
jakby korekta związana z rozliczeniem projektów. To wynika z przetargów, z rozeznanie rynków i stąd
może ta dysproporcja tak. Tu chodzi bardziej  o kwestię przyjętej  metodologii,  że i ta wartość jest
prawidłowa i ta wartość jest prawidłowa tylko odnosi się do innego stanu realizacji projektów. Pan
burmistrz  dodał  jeszcze,  że  oczywiście  w  przyszłorocznym  raporcie  wystawimy  zarówno  kwotę
wartości podpisanych umów jak i rozliczonych. Też nie będzie problemu. 
 
- Konrad Olszewski- Naczelni Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych
 
Tytułem wyjaśnienia tak naprawdę jest to pewien cykl życia projektów. My podpisujemy umowy o
dofinansowanie. Są określone harmonogramy na etapie pisania wniosku o dofinansowanie kiedy te
środki  będą  wpływały.  Natomiast  wszystko  to  jest  też  kwestia  bieżąca  związana  z  realizacją
inwestycji. Te pieniądze często wpływają w cyklu kilkuletnim i te dane, które zostały wskazane w
Raporcie o stanie Gminy dotyczą zawartych umów w 2020 roku natomiast te środki w pełnej kwocie
zostaną zrealizowane także w latach kolejnych. Jeżeli te środki nie wpłynęły w całej tej kwocie w
2020 roku, no to będą te środki w kolejnych latach po prostu wpływać. My na bieżąco składamy
wnioski  o  płatność  i  te  środki  oczywiście  nam  nie  przepadną,  zostaną  wypłacone  po  prostu  po
zrealizowaniu danej inwestycji. Często jest tak, że na przykład projekty unijne realizowane są w cyklu
kilkuletnim i te środki wpływają na przestrzeni kilku lat, więc to jest po prostu naturalny proces. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zapytał radnego Roberta Kobusa czy słyszał wyjaśnienia? 
 
- Robert Kobus- radny
 
Odpowiedział,  że  słyszał,  ale  dla  niego to  nie  jest  wyjaśnienie.  Jeżeli  on prosi  o konkretne dane,
otrzymuje  te  dane  od  pani  skarbnik.  Jest  to  czysta  kwota  9  064  592,83  zł  czyli  tyle  środków
zewnętrznych pozyskała Gmina Wołomin w 2020 roku. W raporcie słyszymy zupełnie inną kwotę, no
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to  powstaje  pytanie,  która  kwota  jest  prawdziwa? Czy ta  czy  ta?  Nie ma tak,  że  dwie  kwoty  są
prawdziwe. Któraś jest zaniżona bądź zawyżona.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Nie,  no obie są prawdziwe.  Natomiast  myślał,  że powinniśmy sobie to wyjaśnić rzeczywiście,  bo
potem są różne problemy. 
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
Oczywiście po to jest dyskusja choć na początku nikt nie chciał zabierać głosu w tej dyskusji i z tego
co pani burmistrz zrozumiała to pan przewodniczący zakończył dyskusję, ale oczywiście szacunek dla
radnych, że jeszcze poszczególne głosy są słyszalne i bardzo dobrze. Był raport opublikowany zgodnie
z terminami, z przepisami. Nikt do niego nie wnosił żadnych uwag, więc może potraktujmy to jako
wniosek  do  następnego  raportu.  Pan  radny Kobus  nam napisze  taką  rozpiskę  jakby  sobie  życzył
widzieć w przyszłym raporcie poszczególne kwoty, jak mają być rozpisane, żeby nie było żadnych
niedomówień i to jest taki krok do przodu, bo wszystkie dane są prawidłowe, w żadnym zapisie nie ma
nieprawdziwej informacji.  Kwestia spojrzenia i metody przedstawiania tych danych, więc może na
roboczej  komisji,  może  poprosimy  Komisję  Rewizyjną,  żeby  wytyczyła  kierunki  do  następnego
raportu w przyszłym roku?

- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Wyjaśnił na czym polega ta metodologia. To jest kwestia związana z tym, że dużo samorządów jakby
stosuje właśnie wartość podpisanych umów, ponieważ jest to kwota stabilna, która nie ulega zmianie.
Jak powiedział pan naczelnik środki, które pozyskaliśmy w 2020 roku są rozliczane w roku 2021 a
więc  jak  byśmy stosowali  tą  drugą  metodologię,  możemy  też  ją  uwzględnić  oczywiście,  ale  pan
burmistrz będzie prosił o to, żeby obie te kwoty były zawsze w Raporcie. Pani skarbnik może podać
kwotę  w styczniu  2021 roku za  rok  2020  a  w kwietniu  ona  będzie  już  zupełnie  inna.  Czyli  tak
naprawdę w czerwcu zawsze Państwo będziecie mogli powiedzieć, że ta kwota jest inna, bo ona ulega
fluktuacjom  związanym  właśnie  z  procesem  rozliczania  środków  zewnętrznych.  Dlatego  wartość
podpisanych umów jest miarodajna,  ponieważ jest stabilna.  Zamykamy rok, wartość umów się nie
zmienia i ona jest stała. Stąd właśnie wynika ta metodologia.
 
- Robert Kobus (Ad Vocem)- radny
 
Dla niego dalej  ten temat  pozostaje  niewyjaśniony.  Radny w takim razie  wystąpi  z  odpowiednim
pismem  o  przedstawienie  dokładniej  metodologii  wyliczenia  tych,  które  zostały  zamieszczone  w
Raporcie o stanie Gminy jak również metodologii wyliczenia tych środków, które otrzymał od pani
skarbnik i będziemy szukać tych rozbieżności. Dlaczego te kwoty się różnią. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Myśli, że radny ma do tego prawo. Myśli, że tu nie ma w ogóle o czym dyskutować. Chciał tylko
powiedzieć,  że  jeszcze  będziemy  mieli  sprawozdanie  finansowe  i  może  w  tym  sprawozdaniu
finansowym też jeszcze dwa słowa na ten temat pani skarbnik powie. Weźmy też pod uwagę to, że w
momencie pozyskiwania środków nie mamy jeszcze czasami rozstrzygniętych przetargów i sytuacja
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może być taka, że jak rozstrzygniemy przetarg to kwota zupełnie nam się zmieni, więc to może, tak jak
pan burmistrz powiedział, ewaluować w ciągu roku, ale to jeżeli radny będzie miał takie życzenie to
będzie wyjaśnione.
 
- Robert Kobus (Ad Vocem)- radny
 
Rzeczywiście ta kwota może się zmienić, z tym, że radny tutaj przy każdej kwocie, którą otrzymał od
pani  skarbnik,  czyli  każdy konkretny projekt,  wartość tego projektu,  wartość dofinansowania,  jest
również data wpływu danych konkretnych środków na rachunek Gminy. I to stąd wynika ta kwota,
którą ma u siebie czyli te 9 064 000 z małym haczykiem. Natomiast ta kwota, która jest w raporcie
jednak jest diametralnie różna od tej i stąd są radnego wątpliwości. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Myśli, że słowo diametralnie to trochę nie bardzo, no ale radny ma prawo. 
 
- Robert Kobus- radny
 
Powiedział, że milion złotych w prawo czy milion w lewo to nie jest mała kwota... 
 
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy
 
Powiedziała,  że  w  tabeli  przekazanej  panu  radnemu  jest  wykazana  pozycja  nr  16:  budowa  sieci
kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w miejscowości Duczki, która jest dofinansowaniem dla PWiK i
jest to kwota 1 453 962 zł. Także środki, które pozyskało PWiK jest do realizacji dla Gminy, ale te
środki do Gminy nie wpłyną, tylko wpłyną na rachunek PWiK. Także te różnice na pewno zawsze
będą, bo jednostki finansujące inaczej podchodzą do rozliczenia środków. To, że my pozyskaliśmy,
wartość umowy jest podpisana inna, środki otrzymane w danym roku są inne, a rozliczenie jest jeszcze
inne,  bo  jednostki  finansujące  inaczej  rozliczają.  Zaliczka  nie  jest  na przykład  dla  nich  środkiem
rozliczonym. Dopiero po wniosku o płatność naszą i rozliczenie, wtedy staje się naszym dochodem. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Miał taką prośbę, żeby pani skarbnik, już nie dzisiaj, ale później, przygotowała nam 3 takie przykłady:
jak to wygląda w momencie kiedy pozyskujemy środki, o jakiej kwocie mówimy, potem jaka kwota
wpływa do odbiorcy czyli chociażby tutaj do PWiK, ale również jeżeli wpływa do gminy i wtedy takie
rozliczenie będzie, więc będziemy to mieli jasno na przykładzie, jak ta kwota zmienia się w zależności
od tego jak dociera już na miejsce docelowe. 
 
- Robert Kobus- radny
 
Powiedział, że wszystko się zgadza. Ten przykład, który pani skarbnik w tej chwili podała, to jeżeli tą
kwotę odejmiemy od tych 9 milionów to zrobi nam się jeszcze mniejsza kwota i  jeszcze większa
różnica pomiędzy kwotą, którą radny ma w tabeli a kwotą, która została ujęta w Raporcie. I jeszcze
jest  druga  taka  pozycja,  o  której  pani  skarbnik  tutaj  wspomniała  taka,  gdzie  na  budowę centrum
przesiadkowego pozyskaliśmy dofinansowanie w kwocie 3 205 876,15 zł. Tak naprawdę w 2020 rok,
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na rachunek gminy nie wpłynęła ani złotówka. Tak więc te środki dopiero nam wpłyną w następnych
latach. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zapytał radnego czy pyta dalej? 
 
- Robert Kobus- radny
 
Powiedział, że już dziękuje, że będzie wyjaśniał te rozbieżności. 
 
- Katarzyna Pazio- Wiceprzewodnicząca Rady
 
Chciała tylko poprosić państwa radnych, ale też wszystkich uczestników spotkania. Każdy miał prawo
wypowiedzieć  się,  wziąć  udział  w  konsultacjach,  które  były  prowadzone  przez  Urząd  Miejski  w
Wołominie.  Radna serdecznie za to dziękuje pracownikom urzędu. Były konsultacje  dotyczące co
chciałbym, chciałabym, aby w danym Raporcie o stanie Gminy się znalazło i radna pamięta, że było
chyba dwa spotkania, gdzie mieszkańcy mieli możliwość wypowiedzenia się. Radna zachęca radnych
do brania udziału w takich spotkaniach i dokładnie powiedzenia na takim spotkaniu o jakie kwoty nam
chodzi, jakie kwoty mają być zapisane, czy kwoty z budżetu, czy kwoty dotyczące całości projektu i
wówczas nie będziemy mieli  takich pytań,  takich nieścisłości.  Gorąco zachęca,  bo nie ukrywa, że
uczestniczyła w takim spotkaniu a radnych nie widziała. 
 
- Krzysztof Rembelski- radny
 
Chciał nawiązać do tematu tej spadającej liczby mieszkańców, bo patrząc od 2018 roku to trochę go to
niepokoi. Od 2018 roku wedle tego Raportu, który przedstawiono ta liczba spada. Kilka raportów też
przeanalizował  z  innych  gmin  i  tam ta  liczba  mieszkańców wzrasta.  Ma tu  na  myśli  Tłuszcz  na
przykład, Radzymin. Radny Chciał się zapytać czy były przeprowadzane analizy z jakiego powodu ta
liczba spada? 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zapytał czy to jest jego pytanie, bo radny Ryszard Madziar pytał w podobnym temacie, więc nie wie
czy pan Krzysztof nie słyszał?
 
- Krzysztof Rembelski- radny
 
Odpowiedział,  że  słyszał,  tylko tam padła odpowiedź,  że kwestia  komunikacji.  Biorąc pod uwagę
Tłuszcz, wydaje mu się, że tutaj ta kwestia komunikacji jednak nie ma jakby uzasadnienia, więc więc
po prostu taka jego obawa. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Poprosił, czy może Pan zadać konkretne pytanie? 
 

13



- Krzysztof Rembelski- radny
 
Powiedział, że zadał, czy były przeprowadzane analizy dlaczego taki stan rzeczy ma miejsce?
 
- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Oczywiście  prowadzimy  szereg  konsultacji,  rozmawiamy  z  naszymi  organami  doradczymi  w
kontekście tego jak się mieszka mieszkańcom, czego potrzebują. Jest prowadzony dialog społeczny,
między  innymi  dlatego  też  uruchomiliśmy  szereg  projektów,  które  mają  urozmaicić  estetykę
przestrzeni  miejskiej,  zachęcić  mieszkańców do tego,  aby mieszkali  w Gminie Wołomin.  Tak jak
wspomniał  wcześniej  mówimy tu  o  fluktuacjach  rzędu  niecałego  procenta,  więc  to  nie  jest  jakaś
tendencja, która jest przerażająca. Pan burmistrz zwrócił uwagę na fakt, że jesteśmy blisko z naszymi
sąsiadami,  nie  ma  problemów z  komunikacją,  więc  tam fluktuacja  będzie  się  odbywać  nawet  na
zasadzie różnego rodzaju działań deweloperów. Z tego co wie, na terenie naszej gminy są budowane
nowe osiedla, więc może być tak, że już w przyszłym roku będziemy mówili o piku w górę nowych
mieszkańców.  Po  to  jest  właśnie  program  rewitalizacji,  po  to  mamy  różnego  rodzaju  programy
społeczne, aby tę tendencję odwrócić. Także działamy, analizujemy i jesteśmy w temacie. 
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
Trudno teraz dyskutować nad 2018/19 rokiem, kiedy Raport dotyczy 2020 roku, roku szczególnego.
Nasz  Urząd  Cywilnego,  Ewidencja  Ludności  to  są  pracownicy  z  zakresu  administracji  rządowej,
którzy sprawozdają się ze wszystkich wskaźników do GUSu przede wszystkim. Niestety rok 2020 był
trudnym rokiem. Wszyscy wiemy, bo codziennie na paskach w telewizji informowano nas o ilości
zachorowań, ludzi pod respiratorami, o ilości zgonów, więc pani burmistrz nie dyskutowałaby chyba
nad 2020 tokiem z takiej  życzliwości  i  szacunku dla  tego co  się  wydarzyło  w całej  Polsce i  nie
chciałaby też tu porównywać, że ta niewydolność tego programu 500 plus... no nie ma więcej urodzeń
i  na  tym  by  zakończyła.  Na  takiej  refleksji,  że  porozmawiajmy  na  temat  trendów  za  2021  rok.
Zostawmy ten rok trudny, pandemiczny, z dużą ilością zgonów w całej Polsce. Po prostu postawmy tu
kropkę. 
 
(Zgłosił się do wypowiedzi radny Robert Kobus) 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że radny zabierał już głos. Przewodniczący pytał, czy radny ma jeszcze jakieś pytania. 
 
- Robert Kobus- radny
 
Powiedział, że chciałby się tylko odnieść do wypowiedzi pani wiceprzewodniczącej jeżeli można. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Tak, ale tak naprawdę mówimy o debacie. Zaproponował, aby radny odnosił, na koniec sesji. 
 
- Robert Kobus- radny
 
Jeżeli już nie może zabrać więcej głosu, to odniesie się na koniec sesji. 
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- Marek Górski
 
Powiedział, że taką przyjęliśmy strategię zgodnie z ustawą, że każdy Radny zabiera raz głos i mówi do
oporu.
 
- Robert Kobus- radny
 
Mówi do oporu, no ale skoro pan przewodniczący po drodze udziela głosu przedstawicielom urzędu
lub innym radnym tak, więc tym samym wyłącza jego z głosu.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Odpowiedział, że jeżeli radny nie ma pytań to przekazuje głos następnej osobie.
 
- Robert Kobus- radny
 
Powiedział, że ma jeszcze pytania, ale...
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zwrócił  się do radnego mówiąc,  że chyba zasady były jasne? Jak radny chce,  to  przewodniczący
przytoczy. Umowa była taka zgodnie z ustawą, każdy radny zabiera głos i mówi dopóki nie wyczerpie
swoich pytań.
 
- Robert Kobus- radny
 
Stwierdził, że nie powiedział przewodniczącemu, że już skończył swoją wypowiedź. Nie powiedział,
że już wyczerpał wszystkie tematy, że zakończył swoje pytania.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział,  że  pytał  czy  radny  zakończył  swoje  pytania.  Ten  odpowiedział,  że  dziękuje.  Więc
przewodniczący rozumiał, że dziękuję oznacza... 
 - Robert Kobus- radny
 
Mówił  odnośnie tamtego pytania,  ale  nie  kolejnych.  Dobrze,  jeżeli  przewodniczący uważa,  że nie
mogę zabrać dalej głosu
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Poprosił radnych, aby się nie bawili... Po pierwsze, nie przyszli na sesję do urzędu. Są osoby, które
widziały, że są w innych lokalach obok. Przewodniczący musi już to powiedzieć. Teraz mamy taką
sytuację, że na najważniejszą właściwie sesję podsumowującą rok budżetowy i pracę burmistrza i jego
służb radni opozycyjni nie przychodzą. W tej chwili mamy problem, żeby każdy słyszał, każdy mógł
się wypowiedzieć, żeby każdy mógł swoje wątpliwości rozwiać. Państwo po prostu robią sobie z tego
zabawę, więc no nie bawmy się w taki sposób. 
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 - Karol Cudny- radny
 
Rzeczywiście to był dosyć trudny rok, też trudny dla oświaty i tutaj bardzo się cieszy, że te wszystkie
problemy,  które  powstały  w roku 2020 udało  się  szczęśliwie  rozwiązać.  Radny żałuje,  że  w tym
dokumencie nie było nic powiedziane na temat strategii rozwoju edukacji w Gminie Wołomin. Myśli,
że to  też wypadałoby powiedzieć w jaki  sposób Gmina ten program przyjęty chyba w 2018 roku
realizowała. Oświata to jest jednak prawie 1/3 budżetu, w związku z tym to jest dosyć  ważne i tutaj
prosiłby pana burmistrza, żeby w przyszłorocznym dokumencie o tym wspomniał. Dużo tutaj było
mówione na temat demografii. Radny sobie to szybciutko policzył. To jest różnica 0,6%. W całym
kraju mamy za  2020 rok 0,3% ujemny przyrost  naturalny  ze względu na rekordowo niską liczbę
narodzeń, a także rekordowo wysoką ilość zgonów. To znaczy przeciążenie służby zdrowia, pandemia
bardzo nas doświadczyły...Radny przypomniał, że w 2020 roku zmarło najwięcej ludzi od II wojny
światowej. To pokazuje nam skalę, jak radny oglądał średnie liczby zgonów dla Warszawy to one były
dwukrotnie wyższe, niż średnia pięcioletnia. O takiej skali mówimy, żebyśmy mieli ten obraz i to też
wypadałoby w tym kontekście gdzieś uwzględnić. Także radny się przychyla do tego, że ten dokument
jest  znacznie  lepszy  niż  chociażby  zeszłoroczny.  Naprawdę  duże  gratulacje  dla  twórców.  Jest
przejrzysty, esencjonalny, zgodny z najnowszymi trendami. Naprawdę mamy się czym pochwalić i
tutaj radny myśli, że inne gminy mogłyby się od nas uczyć tego jak taki dokument się robi. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zwrócił uwagę radnemu Ryszardowi Madziarowi, który zgłosił się do głosu, że ten zabierał już głos. 
 
- Ryszard Madziar (Ad Vocem)- radny
Odpowiedział,  że  chciałby  się  odnieść  do  wypowiedzi  pani  burmistrz  mówiąc,  że  zrzucanie
odpowiedzialności na to, że Wołomin się wyludnia, na pandemię i na 500 plus to jest troszkę słabe.
Radny myśli, że są głębsze sprawy, głębsze powody. Mieszkańców w tym czasie przybyło Kobyłce,
przybyło w Ząbkach, przybyło w Radzyminie, a tylko w Wołominie ubyło, więc radny myśli, że warto
przeprowadzić głębszą analizę dlaczego tak się dzieje. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że nie widzi już chętnych do zabrania głosu, dlatego zakończył debatę nad Raportem o
stanie  gminy.  Głosujemy uchwałę w sprawie udzielenia  Burmistrzowi Wołomina wotum zaufania.
Przewodniczący przypomniał, że to wotum zaufania nie dotyczy tylko burmistrza, ale jest to wotum
zaufania dla wszystkich pracowników tego urzędu. Ma nadzieję, że będzie udzielone, bo według jego
oceny praca urzędu pod przewodnictwem pani burmistrz jest prawidłowa, właściwa, jesteśmy z niej
zadowoleni. 
 
3) - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wołomina wotum zaufania (1)

Głosowano w sprawie:
udzielenia Burmistrzowi Wołomina wotum zaufania (1). 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (11)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, 
Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych
PRZECIW (2)
Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Robert Kobus, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, 
Bogdan Sawicki
BRAK GŁOSU (1)
Kazimierz Tarapata
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Pogratulował pani burmistrz otrzymania przez nią wotum zaufania. 
Podziękował  wszystkim.  Tak  jak  powiedział,  to  również  wotum  zaufania  dla  wszystkich
pracowników. Większość Rady zdecydowała,  że Państwo jesteście godni zaufania i dziękujemy za
waszą  pracę  dotychczas  i  prosimy  o  następne  lata,  jeszcze  lepiej  jak  się  uda.  

6.  Po  zapoznaniu  się  ze:  -  sprawozdaniem  finansowym  Gminy  Wołomin  za  2020  rok;  -
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wołomin za 2020 rok;  -  informacją  o stanie  mienia
Gminy  Wołomin;  -  opinią  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  przedłożonym  sprawozdaniu  z
wykonania  budżetu  Gminy  Wołomin  za  2020  r.  -  opinią  Komisji  Rewizyjnej  o  przedłożonym
sprawozdaniu  finansowym  Gminy  Wołomin  za  2020r.;  -  opinią  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie
wykonania  budżetu  Gminy  Wołomin  za  2020  rok  oraz  z  wnioskiem  w  sprawie  udzielenia
absolutorium dla Burmistrza Wołomina za 2020 rok;  -  opinią  Regionalnej  Izby Obrachunkowej o
przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej; podjęcie uchwał w sprawie:
1) (2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wołomin za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Gminy Wołomin za 2020 rok;

W dyskusji wzięli udział:
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Szczegółowo sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania budżetu za 2020 rok stanowią 
odpowiednio załącznik nr 6 i nr 7 do niniejszego protokołu. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Poprosił  Zastępcę  Burmistrza  Wołomina Dariusza Szymanowskiego o przedstawienie  informacji  o
stanie mienia Gminy Wołomin Pana Burmistrza Szymanowskiego. 
 
- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza Wołomina 

Szczegółowo  przedstawił  informację  o  stanie  mienia  stanowiącą  załącznik  nr  8  do  niniejszego
protokołu. 

17



- Katarzyna Pazio- Wiceprzewodnicząca Rady
 
Odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o przedłożonym przez Burmistrza
Wołomina  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  za  2020 rok.  Opinia  ta  stanowi  załącznik  nr  9  do
niniejszego protokołu.
 
- Aneta Adamus- Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
 
Odczytała opinię Komisji Rewizyjnej o przedłożonym sprawozdaniu finansowym Gminy Wołomin za
2020r.; - opinią Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Wołomin za 2020 rok wraz
z wnioskiem w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Wołomina za 2020 rok- dokumenty
stanowią odpowiednio załącznik nr 10 i 11 do niniejszego protokołu. 
 
- Katarzyna Pazio- Wiceprzewodnicząca Rady
 
Odczytała  opinię  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o  przedłożonym wniosku Komisji  Rewizyjnej,
która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

- Edyta Babicka- Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finasów
 
Nawiązując do tych wszystkich opinii, które zostały przedstawione w ostatnich kilkunastu minutach
chciała  powiedzieć klika słów podsumowania.  W historii  Wołomina mieliśmy różne opinie składu
orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  różnie  fachowcy  wypowiadali  się  na  temat
sprawozdania  z  wykonania  budżetu.  Były  te  opinie  pozytywne z  uwagami,  była  również  niestety
negatywna opinia. Dziś mamy opinię pozytywną bez uwag, bez żadnych uwag. Czyli tak naprawdę
najwyższy  organ,  skład  orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  potwierdził  to,  że  budżet
wykonany jest jakby w 100% pozytywnie. Nie ma tutaj żadnych zastrzeżeń. Również, jeżeli chodzi o
zaopiniowanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium- opinia pozytywna. Dla niej
jako radnej to są bardzo ważne dokumenty, ponieważ nie tylko bazuje na tym, co jakby słyszymy na
sesjach Rady Miejskiej, jakie podejmowane są przez urząd decyzje, ale również jak to oceniają inne
organy. Już dawno nie było tak dobrych opinii. Radna pogratulowała pani burmistrz, pani skarbnik,
ponieważ bardzo skrupulatnie przygotowuje wszystkie te dokumenty i czuwa nad tym, aby wszystko
się zgadzało.  Myśli,  że udzielenie Burmistrzowi Wołomina absolutorium za 2020 rok będzie tylko
formalnością ze strony radnych. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Do słów Pani Edyty dołoży tylko to, że głosujemy zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz z
wykonaniem budżetu za 2020 rok. W zasadzie nie rozumie osób, które mogłyby zagłosować przeciw,
czyli przeciw dokumentowi, który powstał, jest potwierdzony przez ekspertów, że jest prawidłowy.
Ale to jest wola radnych i mogą podejmować decyzje  nawet wbrew logice. Druga kwestia to jest
kwestia  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Wołomina  z  tytułu  wykonania  budżetu.
Przewodniczący przypomniał radnym te dyskusje, kiedy mówiono o tym zadłużeniu, o tych kwotach
jakie tam padały. Tu się okazuje, że w tym działaniu w czasie covidu, kiedy tych problemów jest dużo
więcej, a wiele osób z nas tu obecnych doświadczyło tej choroby, rozumiemy, że mogą być różnego
rodzaju  niespodzianki  nieprzyjemne  takie,  które  mogą  się  wydarzyć  nie  tylko  w  życiu  naszym
osobistym, ale my jesteśmy przedstawicielami tych 50 000 mieszkańców i mimo tego, że o te 0,3
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spadła liczba mieszkańców, to jesteśmy nadal przedstawicielami tychże mieszkańców i decydujemy o
tym, że musimy przesuwać środki w czasie roku budżetowego. I takie niespodzianki nieprzyjemne, to
jest chociażby z ostatniego czasu to, że się grunt zapadł na ulicy, przy szkole na pasażu, to co się
wydarzyło w szkole w Duczkach czyli kocioł do ogrzewania budynku uszkodził się na tyle, że już nie
daje się remontować, to my podejmujemy takie decyzje. I dzisiaj, w naszej ocenie wyrażamy swoją
opinię i wydajemy opinię na temat działań burmistrza. Okazuje się, że to co było w planach czyli
deficyt  stał  się  nadwyżką.  Czyli  działania  Burmistrza  spowodowały  to,  że  w  wyniku  słusznych
decyzji  z  deficytu  zrobiła  się  nadwyżka.  Przewodniczący  wie,  że  ktoś  powie  złośliwie,  bo  jakaś
inwestycja  nie  została  zrealizowana,  ale  należy  pamiętać  z  ostatniej  sesji  ile  musimy  środków
przesuwać i dokładać, żeby inwestycje realizować. 
Przewodniczący wie, że radni oburzyli się tym co powiedział,  że są gdzieś tam poza urzędem, ale
docierają do niego sygnały, nawet zdjęcie ktoś przysłał, na którym widać radnych stojących w jednym
miejscu. Nagle się okazuje, że nie ma ich na sesji. Ci, których to nie dotyczy to oczywiście mają prawo
być trochę obrażeni. Przewodniczący ich za to przeprosił, ale powiedział, że ma sygnały, że tablety są
obsługiwane przez niewłaściwie osoby. Poprosił radnych, żeby się trochę pilnować, bo też będzie to
sprawdzane. 
 
- Agnieszka Koza- radna
 
RIO w dwóch punktach wskazało, że środki powinny być przeznaczone na zapobieganie i zwalczanie
covid oraz profilaktykę związaną z przeciwdziałaniem alkoholizmowi. Radna zapytała na co te środki
były wydatkowane, bo Rio zauważyło nie były wydatkowane właściwie. To jest nieduża różnica około
2 300 złotych.  I  drugie  pytanie  dotyczy środków związanych  z ochroną środowiska i  gospodarki
wodnej.  Chodzi  o  kwotę  ponad  50  000  złotych.  Radna  chciała  wiedzieć  na  co  te  środki  były
przeznaczone.
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy
 
Zaplanowane środki, wydatkowane z tak zwanego „korkowego” tj. z zezwoleń na sprzedaż napojów
alkoholowych  oraz  wpływy  z  tytułu  kar  za  ochronę  środowiska  lub  opłaty  środowiskowej  są
pieniędzmi znaczonymi i muszą być wydatkowane zgodnie z ustawą. W 2020 roku te wydatki były
mniejsze. Pozostałość środków, tak z jednego projektu jak i drugiego zostały przeznaczone na wydatki
2021  roku.  Na  sesji  w  miesiącu  kwietniu  zostały  one  wprowadzone  po  stronie  dochodów  z
przeznaczeniem:  napoje  alkoholowe-  na  działalność  ośrodka  profilaktyki  na  realizację  projektu
dotyczącego  przeciwdziałania  alkoholizmowi  i  przeciwdziałania  narkomanii,  natomiast  środki  z
ochrony środowiska- na działalność wynikającą z ustawy o ochronie środowiska. Wydatki 2021 roku
są większe niż strona dochodowa.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wołomin za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Wołomin za 2020 rok;. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Beata Gomse, Marek Górski, Paweł 
Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Urszula
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Wiśniewska, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Robert Kobus, Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski, Bogdan 
Sawicki, Kazimierz Tarapata

2) (3) udzielenia Burmistrzowi Wołomina absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Wołomin 
za 2020 rok;

Głosowano w sprawie:
udzielenia Burmistrzowi Wołomina absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Wołomin za 
2020 rok;. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marek Górski, Paweł Kocik, 
Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Urszula 
Wiśniewska, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Robert Kobus, Ryszard Madziar, Krzysztof 
Rembelski, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Pani burmistrz  otrzymała  absolutorium trzynastoma głosami za.  Pan przewodniczący pogratulował
pani burmistrz. Teraz czas na gratulacje i wręczenie kwiatów. 
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
Powiedziała, że jest bardzo wzruszona i bardzo szczęśliwa. I chciałaby wszystkie te dobre emocje, te
pozytywne  myśli  przekazać  ludziom,  dobrym,  wrażliwym  w  Wołominie,  szczególnie  radnym,
szczególnie urzędnikom, wszystkim pracownikom samorządowym, wszystkim pracownikom kultury,
jednostek edukacyjnych, jednostek sportu, wszystkim spółkom, prezesom i wszystkim pracownikom.
Po prostu powie tak: daliśmy radę w tym trudnym czasie, który wymagał od nas szczególnej uwagi i
szczególnej  wrażliwości,  szczególnej  troski  o  drugiego  człowieka.  Daliśmy  radę,  wspólnie,  w
Wołominie i za to wszystkim serdecznie dziękuje. Wielki szacunek dla wszystkich i tak trzymajmy, bo
burmistrzem  się  bywa,  radnym  się  bywa,  politykiem  się  bywa  a  mieszkańcami  Wołomina,  pani
burmistrz ma nadzieję, wszyscy będziemy do końca. Będziemy się spotykać w różnych konfiguracjach
i może niektórzy będą w rodzinach z drugimi. Życie jest nieprzewidywalne. Warto mieć zawsze dobrą,
uśmiechniętą i uczciwą twarz. Jeszcze raz serdecznie wszystkim podziękowała. 

- Katarzyna Pazio- Wiceprzewodnicząca Rady 
 
Również  serdecznie  podziękowała  pani  burmistrz,  panom  wiceburmistrzom,  pani  sekretarz,  pani
skarbnik,  radcom  prawnym,  wszystkim  pracownikom  urzędu,  ale  i  pracownikom  jednostek
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samorządu,  spółek.  Serdecznie  wszystkim  pogratulowała,  bo  to  jest  wspólny  sukces.
Wiceprzewodnicząca  również  podziękowała  państwu  radnym.  Zwłaszcza  tym,  którzy  nigdy  nie
popierali, nie udzielali absolutorium. To też jest pokazanie, że umieją oni rozmawiać, chcą rozmawiać,
że  widzą  pozytywne  zmiany.  Serdecznie  podziękowała  pani  Agnieszce  Kozie  i  panu  Januszowi
Mirowskiemu  za  te  dwa  głosowania  i  pani  Beacie  Gomse  w  przypadku  przyjęcia  sprawozdania
finansowego za zeszły rok. To jest właśnie pokazanie, że potrafię i chcę docenić i umiem docenić tak
naprawdę działania burmistrza w trudnych czasach. 
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
Powiedziała, że jest tylko człowiekiem i emocje, spełnienie i zadowolenie sprawiły, że zapomniała o
najważniejszej osobie w tym całym naszym dzisiejszym głosowaniu. Zwróciła się do pani skarbik i
powiedziała,  że dziękuje jej  z całego serca,  tak w sposób szczególny, a także wszystkim służbom
finansowym naszej gminy. Brawo, szacunek! 
 
- Piotr Sikorski- radny
 
Również chciał podziękować pani burmistrz, całemu zarządowi i też szczególnie pani skarbnik. Z nią
zawsze są te rozmowy dosyć trudne, ale wie, że ona zawsze skrupulatnie pilnuje każdej złotówki. I
super.  Radny  bardzo  się  cieszy,  że  nie  było  tym  razem  słowa  nie,  bo  nie.  Czyli  niektórzy  się
wstrzymali  od  głosy,  ale  nikt  nie  był  przeciw.  Co  warto  podkreślić.  Trzeba  by  było  nie  znać
podstawowych zasad, tak jak powiedział pan przewodniczący, żeby nie zagłosować za. Dla niego te
dwa  dokumenty,  które  wspomniała  przewodnicząca  Komisji  Gospodarki  i  Finansów,  realizacja
97,89% a szczególnie ta uchwała, opinię naszej Komisji Rewizyjnej. Radny trochę ubolewa nad tym,
że tylko trzech radnych było na tej Komisji. Nie wie czego to było przyczyną, ale to już zostawia bez
komentarza. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Ogłosił przerwę w obradach do godz. 14:00.
 
Po przerwie obrady kontynuowano. 
 
7.  Podjęcie  uchwał:                                                

1)  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Wołomin;
 
- Michał Wysocki- Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami
 
Zmiana  uchwały  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego
zasobu gminy Wołomin, związana jest z ostatnią nowelizacją ustawy o dodatkach mieszkaniowych. Ta
nowelizacja spowodowała, że w tej ustawie pojawiły się nowe kryteria dotyczące ustalania dochodów,
które  brane  są  później  pod  uwagę  także  przy  ustalania  kryteriów  dochodowych  dotyczących
przyznawania,  kwalifikowania do przyznania  lokalu komunalnego.  Mianowicie  do tej  pory ustawa
posługiwała  się  najniższą  emeryturą.  Teraz  natomiast  wprowadzono  przeciętne  wynagrodzenie  w
gospodarce narodowej i to jest główna zmiana w tej uchwale, która właśnie jest podyktowana zmianą
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ustawy o dodatkach mieszkaniowych. Przy okazji jednocześnie zostaje zmieniony okres przez który
można składać wnioski o przyznanie lokalu mieszkalnego, czy najmu lokalu socjalnego. Będzie to od
pierwszego  czerwca  do  trzydziestego  września  każdego  roku.  Jednocześnie  wydłuża  się  okres  na
zawarcie  umowy  najmu.  Po  otrzymaniu  skierowania  przez  osobę,  która  została  przez  komisję
wytypowana do zawarcia umowy najmu. Dotychczas było czternaście dni, teraz będzie trzydzieści. To
są najważniejsze zmiany.

Głosowano w sprawie:
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Wołomin;. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Marek Górski, 
Robert Kobus, Janusz Mirowski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Urszula 
Wiśniewska, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (8)
Aneta Adamus, Karol Cudny, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski

2) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 
o dochodach;

- Danuta Graszka- Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej

W  związku  ze  zmianą  ustawy  o  dodatkach  mieszkaniowych,  zgodnie  z  art.  7  ustawy,  dodatki
mieszkaniowe przyznaje się na wniosek osoby uprawnionej. Do dodatku mieszkaniowego dołącza się
deklarację o dochodach oraz wniosek o dodatek mieszkaniowy i zgodnie z art. 7 ust. 1e ustawy. Rada
gminy określa w drodze uchwały wzór wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór
deklaracji. Stąd prośba o podjęcie takiej uchwały. 

Głosowano w sprawie:
określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach;.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Robert Kobus, Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, 
Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (5)
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Karol Cudny, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski

3) w sprawie zmiany uchwały Nr XXV-168/2020 z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie określenia 
zasad finansowania ochrony środowiska w zakresie przedsięwzięć związanych z ochroną powietrza na 
terenie Gminy Wołomin;

- Anna Nowak- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska

Poprosiła o podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę, w sprawie określenia zasad finansowania ochrony
środowiska, w zakresie przedsięwzięć związanych z ochroną powietrza na terenie gminy Wołomin.
Zmiana  dotyczy  terminu  obowiązywania  pomocy  de  minimis  w  rolnictwie  i  rybołówstwie  oraz
terminu  składania  wniosków.  Powyższa  zmiana  podyktowana jest  zmianą  rozporządzenia  Komisji
Europejskiej oraz usprawnieniem procedury przyznawania dotacji.  Z naszych obserwacji  wynika iż
większość  wniosków  wpływa  w  styczniu  i  lutym.  Natomiast  wnioski,  które  wpłynęły  w  marcu
stanowią listę rezerwową i niniejsza zmiana usprawni przyznawanie dotacji osobom, które znajdują się
na  liście  rezerwowej,  ze  względu  na  szybsze  rozliczenie  umów  oraz  wydłuży  czas  na  realizację
przedsięwzięcia.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr XXV-168/2020 z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie określenia zasad 
finansowania ochrony środowiska w zakresie przedsięwzięć związanych z ochroną powietrza na 
terenie Gminy Wołomin;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, 
Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena 
Zych
BRAK GŁOSU (3)
Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski, Urszula Wiśniewska

4) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników 
przyrody występujących na terenie miasta i gminy Wołomin;

- Anna Nowak- Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 

Zwróciła  się  z  prośbą  o  podjęcie  uchwały  dotyczącej  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów
pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników przyrody, zlokalizowanych na terenie gminy Wołomin.
Po  przeprowadzeniu  oględzin  mniejszych  drzew,  stwierdzono  konieczność  przeprowadzenia
pielęgnacji  ze  względu  na  ochronę  najcenniejszych  okazów,  ale  również  na  zwiększenie
bezpieczeństwa  mieszkańców  Wołomina.  Pielęgnacja  obejmuje  wykonanie  cięć  sanitarnych,
korygujących  i  technicznych  według  potrzeb,  przez  firmę  specjalistyczną  mającą  odpowiednie
uprawnienia. 
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Głosowano w sprawie:
uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwacyjnych pomników przyrody 
występujących na terenie miasta i gminy Wołomin;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, 
Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Urszula 
Wiśniewska, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (2)
Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski

5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Wołomin na rok 2021;

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy

Przedstawiła  zmiany  wprowadzone  do  uchwały  budżetowej  na  rok  2021.  Zmiany  te  zostały
szczegółowo opisane w uzasadnieniu do uchwały nr XXXV-78/2021 z dnia 8 czerwca 2021 r. 
 
- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
W ramach  autopoprawki  do  tej  uchwały,  zgłosił  wycofanie  wniosku o  zmianę  środków w planie
dochodów  i  wydatków  polegającą  na  zwiększeniu  planu  dochodów  i  wydatków,  w  związku  z
uzyskaniem dofinansowania z budżetu województwa mazowieckiego, na zadanie przebudowa drogi
dojazdowej do gruntów rolnych, ulica Leśna w Mostówce- etap pierwszy siedemdziesiąt tysięcy oraz
przeniesienie  środków  w  planie  wydatków  jako  wkład  własny  gminy  i  zwiększenie  środków  na
zadanie przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych, ulica Leśna w miejscowości Mostówka-
etap pierwszy, sto dwadzieścia tysięcy złotych. Jest to podyktowane tym co już tutaj usłyszeliśmy.
Przede wszystkim zdarzyły się rzeczy nieprzewidywane. Awaria węzła cieplnego w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym  w  Duczkach  i  tu  przede  wszystkim  z  tego  powodu  musimy  szukać  pieniędzy.
Decydujemy się wycofać tutaj i w ten sposób sobie z tym poradzić.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Jeszcze raz powtórzył wprowadzone autopoprawki.  Jeżeli  chodzi  o pierwszą zmianę,  to są Lipiny
Nowe, zdejmujemy 22 000 w funduszu sołeckim i przenosimy te dwadzieścia dwa tysiące na poprawę
przejezdności.  Kolejne  przeniesienie  to  jest  200 000 modernizację  kotłowni.  Kolejne,  czterdzieści
tysięcy na modernizację instalacji wodno-kanalizacyjnej w Przedszkolu nr 9. I teraz wycofanie kwoty
sto dwadzieścia tysięcy z budowy ulicy Leśnej w Mostówce. 
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- Elżbieta Radwan – Burmistrz Wołomina
 
Poprosiła przegłosowanie tych autopoprawek. Zależy nam ogromnie na czasie. Te awarie zdarzyły się
w naszych jednostkach oświatowych  i  wakacje  będą  najlepszym terminem na  ich  usunięcie.  Pani
burmistrz nie wyobraża sobie żeby dzieciaki, wróciły do szkoły i jesienią i zimą marzły. To są duże
kwoty,  ale  konieczne  do  wydatkowania.  To  samo  jest  z  awarią  w  Przedszkolu  nr  9.  Tutaj  są
skorodowane rury. Bardzo trudna awaria. Niby przedszkole jeszcze całkiem młode, a okazało się, że są
takie potrzeby, które w przedszkolu muszą też być zaspokojone dla dobra dzieciaków. 
 
- Agata Bochenek- radna
 
W wypowiedzi pani skarbnik pojawił się taki wątek bezdomnych zwierząt  i  kwota 5 000 złotych.
Radna poprosiła coś więcej na ten temat. Dokładamy, zabieramy? Na czyj wniosek? Dlaczego? Radna
chciała  też  wiedzieć  jaka  obecnie  kwota  jest  na  realizację  Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi i czy to jest ta sama kwota, którą w styczniu bodajże uchwalaliśmy w ramach uchwały
budżetowej?

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy
 
W  związku  z  uchwaleniem  Programu  opieki  nad  zwierzętami,  przenosimy  pięć  tysięcy  i
zabezpieczamy. Rozszerzamy treść przedsięwzięcia zapewnienie opieki nad bezdomnymi zwierzętami
z terenu gminy Wołomin oraz zapobieganie bezdomności zwierząt. To zadanie rozszerzone zostaje o
utylizację zwłok zwierząt. Żeby była całość zadania w jednej kwocie i to na to przedsięwzięcie będzie
w tym roku czterysta sześćdziesiąt tysięcy.
 
- Robert Kobus- radny
 
Miał  pytanie  odnośnie  przeniesienia  środków na wniosek Wydziału  Polityki  Społecznej.  Tam jest
podjęcie współpracy z fundacją Wolne Miejsca dziesięć tysięcy złotych. Radny chciał się coś więcej
na ten temat dowiedzieć. 
 
- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina

Razem z Fundacją chcemy otworzyć sklep społeczny,  tak jak to  miało  miejsce  między innymi w
Katowicach.  Pierwszy  tego  rodzaju  projekt  powstał  w  Wiedniu,  również  są  otwierane  tego  typu
placówki w Krakowie, pan burmistrz wie też o Warszawie. Projekt polega na tym, aby udostępnić w
znacznie tańszej cenie osobom naprawdę potrzebującym materiały podstawowe, spożywcze bądź inne.
Odpowiednie  zezwolenie  będzie  wydawać  Ośrodek  Pomocy  Społecznej.  Także  ten  sklep  będzie
przeznaczony  dla  osób,  które  naprawdę  potrzebują  pomocy  i  także  oczywiście  chcemy  pomóc
potrzebującym seniorom. Czyli dedykowany klient. Miejsce tego sklepu planujemy po drugiej stronie
torów, na rynku przy ul. Armii Krajowej.
 
- Robert Kobus- radny
 
Rozumiał, że Wolne Miejsce to fundacja katowicka? 
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- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Dokładnej lokalizacji nie zna. Proszi pana naczelnika o doprecyzowanie. Pan burmistrz dodał jeszcze,
że  planujemy  uruchomienie  pierwszej  tego  typu  placówki,  ale  nie  wykluczamy  kolejnych.  To
wszystko zależy jakby od naszej współpracy. Są też plany, aby tutaj dobudować czy stworzyć swoistą
kawiarnię społeczną, tak, aby takie osoby potrzebujące mogły również zasięgnąć opinii, porady osób,
specjalistów z zakresu psychologii. 
 
- Robert Kobus- radny
 
Powiedział, że jego pytanie dotyczyło czy chodzi o Fundację Wolne Miejsce z Katowic?? 
 
- Łukasz Marek- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Poprosił o odpowiedź pana naczelnika, ponieważ nie ma przy sobie takich informacji. 
 
- Karol Rajewski- Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej
 
Szczerze powiedział, że nie wie czy Fundacja jest akurat z Katowic. Może to sprawdzić.
 
- Robert Kobus- radny
 
Przeniesienie pięciu tysięcy złotych na opiekę nad bezdomnymi zwierzętami dla MZO. Co za te pięć
tysięcy złotych MZO zamierza zrobić? 
 
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy
 
Te pięć tysięcy, to jest na rozszerzenie zadania i ujednolicenie. One zostają w urzędzie na realizację
programu. To nie jest przeniesienie do MZO.
 
- Robert Kobus- Radny
 
Jeszcze  jedno  pytanie  odnośnie  ulicy  Leśnej  w  Mostówce.  Radny  rozumiał,  że  na  razie  nie
rezygnujemy z tego zadania, ale tylko odsuwamy je w czasie? Nie rezygnujemy z dofinansowania od
marszałka? 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Na razie rezygnujemy, dlatego że mieszkańcy też nie chcą tej ulicy. 
 
- Robert Kobus- radny
 
Też dotarły do radnego jakieś sygnały niepokojące od mieszkańców. Radny rozumiał, że rezygnujemy
z dofinansowania i jednocześnie z całej tej inwestycji? 
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady 
 
Dokładnie tak.
- Agnieszka Koza- radna
 
Miała  tylko prośbę,  w takim razie  o przesłanie  tej  uchwały budżetowej  razem z autopoprawkami.
Radna zapytała jeszcze kiedy wpłynął wniosek o te dwieście tysięcy na konserwację? 
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
Odpowiedział, że jak tylko uzyskaliśmy informację od pani dyrektor, że taka awaria jest zaistniała i że
po zbadaniu wstępnym przez fachowca, którego zaprosiła do zbadania skali tej awarii do szkoły. Gdy
tylko  się  dowiedzieliś,  kiedy  pani  dyrektor  do  nas  z  tą  informacją  dotarła,  to  natychmiast
uruchomiliśmy  możliwość  szybkiej  ścieżki  dofinansowania  tego  zadania,  dlatego,  że  takie  rzeczy
najlepiej robi się w wakacje.
 
- Agnieszka Koza- radna
 
Powiedziała, że bardzo się cieszy, że te pieniążki się znalazły i tutaj w ogóle jakby przesunięcie jest
bezdyskusyjne. Natomiast pytanie brzmiało kiedy państwo taką informację dostali od pani dyrektor? 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
To jest zeszły tydzień. Jak tylko pani dyrektor przyszła do urzędu.

- Agnieszka Koza- radna
 
Zapytała, dlaczego w takim razie jakby radni nie mają takiej informacji w uchwale budżetowej? Chyba
był  czas  na  to,  żeby  przygotować  tę  uchwałę  tak,  żeby  wszystkie  te  informacje  się  w  uchwale
znalazły?
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
Trudno jest jej na ten temat mówić, bo to tak jest, że radna potrafi zadać takie pytanie, które jest albo
proceduralne  albo  unormowane  w  jakichś  przepisach,  albo  w  rozporządzeniach,  albo  statucie…
Ciężko  nam  się  jako  urzędnikom  odpowiada  na  takie  pytania.  Skoro  już  projekt  uchwały  był
przekazany radnym, a następuje natychmiastowa potrzeba, to idziemy z autopoprawkami. Nie mamy
takich  umiejętności,  że  możemy  przewidzieć  jakąś  awarię,  może  to  i  by  była  wygodna  cecha
gdybyśmy mieli takie umiejętności, ale po prostu w takich sytuacjach też szuka się pieniędzy. Stąd też
wydaje się pni burmistrz, że to cel jest najważniejszy i a nie, kiedy i kto i co powiedział, bo to tak
trochę maglem pachnie.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Czy pani Agnieszka uzyskała odpowiedź?
 

27



- Agnieszka Koza- radna
 
Odpowiedziała, że niezbyt satysfakcjonującą, ale dziękuje.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zapytał co radna jeszcze chciałaby jeszcze wiedzieć. 
 
- Agnieszka Koza- radna

Powiedziała,  że  ona  zadaje  konkretne  pytanie  i  potrzebuj  konkretnej  odpowiedzi,  a  nie,  że  pani
burmistrz będzie jej w kółko na każdej sesji zwracała uwagę czy ona mówi dobrze, czy ona mówi źle.
Jeśli pyta, to prosi po prostu o odpowiedzieć i żeby żadnych osobistych wycieczek jej nie robić.
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
W  żaden  sposób  nie  było  jej  intencją,  żeby  jakąkolwiek  osobistą  wycieczkę  pod  kątem  radnej
powiedzieć. Pani burmistrz tylko stwierdza fakty i mówi radnej precyzyjnie, że natychmiast po tym,
jak uzyskaliśmy informację, było to w tamtym tygodniu, że jest awaria, to szukaliśmy pieniędzy. Ale
chyba  pani  radna  sama  nie  zaprzeczy,  ponieważ  radni  już  otrzymali  materiały  na  sesję,  to  nie
przewidzieliśmy tej autopoprawki w materiałach, które otrzymali. 
 
- Magdalena Zych- radna
 
Miała  taką  sugestię(nie  w  tym  temacie,  który  był  właśnie  omawiany)  do  państwa,  którzy  się
wypowiadają  przez  łącza,  żeby  wyłączali  sobie  mikrofony,  a  nie  konsultowali  się  w  trakcie
wypowiedzi innego użytkownika, który jest na łączach, bo to staje się po prostu śmieszne i zabawne.
Radna myśli, że mieszkańcom też nie będzie miło słuchać takich dyskusji. 

- Robert Kobus- radny
 
Jeszcze raz, ad vocem tego, o czym wspominała pani radna Koza. Radnemu wydaje się wydaje,  że w
momencie  kiedy  posiadają  te  tablety,  wszystkie  informacje  przesyłane  są  na  tablety,  to  nie  ma
większego problemu, żeby taką autopoprawkę przesłać nam na dwa dni, czy trzy dni wcześniej, a nie
czekać z tym na ostatnią chwilę. Poza tym z tego co dobrze pamięta na ostatniej sesji, umawialiśmy
się,  że  każda  ważna  informacja,  która  będzie  przesyłana  do  nas  na  tablety,  czyli  na  tego  maila
firmowego. Gdziekolwiek kto tam ma zainstalowanego, to będziemy, również otrzymywać informację
sms na numery telefonów, ale nie możemy się tych informacji doczekać. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Państwo  procedowaliście  na  komisjach  projekty  uchwał  i  takie  jakie  dostaliście,  takie
zaopiniowaliście. W międzyczasie wystąpiły dwie awarie, które jesteśmy zobowiązani jak najszybciej
usunąć, żeby nie doprowadziło to do dalszej degradacji urządzeń czy pomieszczeń i żeby zabezpieczyć
energetycznie szkołę i przedszkole. Nie jest to taka prosta procedura, żeby w tej chwili określić jaka
kwota jest potrzebna na zakup nowego kotła olejowego czy gazowego, więc trwało to jakiś czas. I
powiedzmy podalibyśmy informację, ze planujemy wydać na ten cel 180 000, np. wczoraj mogła to

28



być  kwota  190  000  a  dzisiaj  na  sesji  byłoby  to  200  000,  więc  dopiero  po  oględzinach  i  po
konsultacjach pani dyrektor i naczelnika z fachowcami, możemy założyć, że jest to około 200 000.
Chociaż też nie jesteśmy pewni, że w wyniku oględzin szczegółowych, czyli kwestia uzupełnienia
instalacji, może wymiany części instalacji, będzie to np. 225 000. Tyle w tym temacie. 
 
- Robert Kobus- radny
 
Powiedział,  że  jest  w  stanie  uznać  rację  przewodniczącego  i  zgodzić  się  z  tym co  mówi,  jeżeli
rzeczywiście było tak, że piętnaście minut temu dowiedzieliście się jaki będzie rzeczywisty koszt tej
naprawy. Jeżeli byłoby rzeczywiście tak jak pan przewodniczący mówi, że dzisiaj przed godziną, czy
przed pół godzinną dowiedzieliście się, że koszt wyniesie jednak tyle a tyle więc jest skłonny przyznać
to tłumaczenie, że dlatego ta autopoprawka przekazywana jest w formie ustnej, a nie otrzymaliśmy jej
na maile. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Bardzo się cieszy, że radny tak podchodzi. Szkoda że nie ma transmisji ze spotkań u pani burmistrz w
gabinecie.  Bo  wczoraj  mieliśmy  takie  spotkanie:  pani  burmistrz,  pani  naczelnik,  pan  naczelnik
inwestycji i między innymi przewodniczący też tam był i właśnie ten temat zamykaliśmy, aczkolwiek
jeszcze nie było kwotowo znane, więc pan przewodniczący cieszy się odrobiną zaufania.
 
- Robert Kobus- radny
 
Niestety nie wszyscy są godni otrzymania takich zaproszeń.

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
Powiedziała, że widzi, że niektórzy radni są wyczuleni na tym co się mówi, jak się mówi i czy się
zaprasza,  czy nie  zaprasza.  Bardzo osobiście  odbierają  niektóre  rzeczy,  to  ona bardzo przeprasza.
Urząd nie jest zamknięty. Jej gabinet nie jest zamknięty. O ile pani burmistrz sobie przypomina, to ani
radny nie dzwonił nigdy, nie prosił o spotkanie a nawet mijając się w korytarzu, ciężko po prostu od
radnego uzyskać  dzień  dobry.  Więc  poprosiła,  aby nie  mówić,  że  pana  radnego nie  zaprasza,  bo
naprawdę w ważnych sprawach ludzie nawet z ulicy przychodzą i załatwiają swoje sprawy. No to
radny powinien dawać dobry przykład.
 
- Robert Kobus- radny
 
Powiedział, że jednak pani burmistrz przed osobistymi wycieczkami nie potrafi się powstrzymać. No
ale chyba już z tym tematem to nic nie rozwiążemy.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Gdyby radny był na sesji, tu na miejscu, to pan naczelnik właśnie wszedł i na 100% potwierdziłby to
co wczoraj się odbyło, czyli spotkanie u pani burmistrz.
 
- Piotr Sikorski (Ad Vocem)- radny
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Jest trochę zaskoczony zarówno wypowiedzią radnej Agnieszki jak i radnego Roberta, dlatego, że z
tego  co  pamięta  to  w zeszłym tygodniu  właśnie  była  mowa chyba  na  którejś  komisji,  że  mamy
najświeższe  wiadomości  z  przed  chwili  i  będziemy szukać  środków na,  na  te  rzeczy,  które  nam
wyskoczyły.  Środki  się  znalazły  i  radny  bardzo  się  cieszy,  no  bo  tak  jak  pan  przewodniczący
powiedział, trzeba było się nad tym zastanowić, co przeznaczyć. Natomiast co do zapraszania, to radny
tylko w takim razie wspomni. Myśli, że będziemy wracać jeszcze do tej sytuacji, do tej rozmowy, ale
niedawno odbyło się spotkanie w sprawie muzeum w Ossowie i  jakoś też nie  wszyscy radni  byli
zaproszeni,  chociaż starostwo opublikowało, że radni gminni brali udział  w spotkaniu.  On takiego
zaproszenia,  nie  wie jak inni  radni  z jego klubu, nie widział,  nie słyszał.  Radny zapytał  czy pani
burmistrz była zaproszona? 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady 
 
Odpowiedział, że jest mu przykro, ale nie byli zaproszeni. Przewodniczącemu wydaje się że trochę
sprowokowaliśmy taką sytuację, bo najpierw mówiliśmy, zatroszczyliśmy się o to, żeby zaznajomić
się z postępem prac przy budowie muzeum Bitwy Warszawskiej 1920 r. Było to dyskutowane na
naszej sesji,  wysłaliśmy stosowne pytania no i później  okazało się, że Starostwo też podjęło takie
działania.  Przewodniczący bardzo się  cieszy,  że starosta  też się  troszczy i  interesuje  o tak  ważną
inwestycję dla ziemi wołomińskiej.
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
Powiedziała, że nie jest taka wrażliwa i przewrażliwiona na swoim punkcie. Uważa, że to jest jakieś
niedopatrzenie służb starosty i przez omyłkę nie przesłano nam po prostu zaproszenia. 
 
- Karol Cudny (Ad Vocem)
 
Co to za różnica czy ten kocioł będzie kosztował 180 000 czy 220 000? I tak musimy znaleźć na niego
pieniądze.  Jeżeli  trzeba  to  zrobić,  to  po  prostu  trzeba  to  zrobić.  Te  pieniądze  muszą  się  znaleźć.
Naszym  obowiązkiem  jako  gminy  jest  zapewnienie  ciągłości  działania  placówek.  To  jest  nasze
zadanie jako organu prowadzącego i  to naprawdę nie  ma żadnego znaczenia.  W tej  chwili  mamy
szacunkową kwotę, natomiast kwota końcowa na pewno będzie inna. Jeżeli będzie za mało, to i tak
trzeba będzie dołożyć, więc jakby nie ma żadnego sensu o tym rozmawiać. I to naprawdę nie ma
żadnego  znaczenia.  Wysokość  kwoty,  którą  przeznaczamy  w  tej  chwili  jest  jakimiś  najlepszym
możliwym szacunkiem. Na końcu i tak na pewno będzie inna kwota. Więc dajmy sobie spokój, czy to
jest 200 000 czy 220 000 tysięcy. Także nie ma żadnego znaczenia gdybyśmy tą informację mieli
tydzień  temu.  Nikt  z  radnych  nie  zagłosowałby  inaczej  mając  tę  wiedzę  tydzień  wcześniej.  Nie
podlega to jakby żadnym dyskusjom, Radny ufa, że dzięki temu, że to jest zrobione autopoprawką, to
urzędnicy byli w stanie to wyszacować lepiej niż gdyby podali nam tę informację tydzień temu. Bo
teraz mają szansę być troszkę bliżej tej ostatecznej kwoty, więc przestańmy się po prostu czepiać. 
 
- Katarzyna Pazio (Ad Vocem)
 
Chciała poprzeć głos pana radnego Karola Cudnego. Nie wie zupełnie nad czym się zastanawiamy i na
czym dyskutujemy. To co powiedział radny Karol. Gdybyśmy o tym wiedzieli trzy tygodnie temu, a
wiemy na dzisiejszej sesji, pewnie zagłosowali byśmy wszyscy tak samo. Jest to nagła sytuacja. Radna
myśli, że pani dyrektor nie jest szczęśliwa z tego powodu, że wysiadły jej kotły do ogrzewania. Myśli,
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że, my jako rada też nie jesteśmy z tego powodu szczęśliwi, bo wolelibyśmy szukać pieniędzy na inne
inwestycje  albo  dokończenie  tych,  które  są  rozpoczęte  albo  dołożenie  do  tych,  do  których  nam
brakuje. Niemniej jest to sytuacja bezdyskusyjna. Radna jest przekonana że i radna pani Agnieszka i
pan Robert zagłosują tak jak powinni zagłosować w tej sytuacji, jak każdy z powinien zagłosować. 
 
- Wojciech Plichta- radny
 
Zwrócił  się  do  wiceprzewodniczącej  mówiąc,  że  nie  byłby  taki  pewien.  W tej  kadencji  już  była
podobna sytuacja w Szkole Podstawowej nr 4, gdzie była pilna potrzeba naprawienia dachu i tutaj też
nie wszyscy radni poparli prośbę pani dyrektor, o jak najszybszą interwencję. Jednak nadzieja umiera
ostatnia, więc liczy, że tutaj jednogłośnie radni poprą tę autopoprawkę. A tak gwoli wyjaśnienia, tak
już będąc totalnie skrupulatnym. W zeszłym tygodniu sytuacja wyszła w poniedziałek, wtorek. Środa
to jest  ostatni  dzień,  gdzie  zarówno pani  burmistrz,  jej  naczelnicy,  jaki  i  dyrektorzy szkół  byli  w
szkołach. Potem było Boże Ciało, potem był dzień wolny, kolejny dzień wolny, kolejny dzień wolny, a
potem  to  było  wczoraj  więc  radny  gratuluje  tak  szybkiej  interwencji.  Z  jego  strony  będzie  jak
najbardziej głos za, bo na tego typu awariach, inwestycjach nie wolno oszczędzać i też się podpisuje
obiema rękoma pod tym co mówił radny Karol Cudny. Nie ma znaczenia czy to będzie 180 000 czy
200 000. Oby jak najmniej i oby jak najszybciej i oby już bez większych takich atrakcji. 
 
- Andrzej Fuśnik- radny
 
Miał pytanie do pani skarbnik, ponieważ usłyszeliśmy, że w Nowych Lipinach będzie przesunięcie
środków. Tam chodzi o te 22 000 złotych. Radny chciałby się dowiedzieć więcej szczegółów na temat,
jakie ulice będą udrażnianie i jakiego oczekujemy zakresu działania na tych ulicach? Co tam będzie
robione? 
 
- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy 

Powiedziała, że ma wniosek sołectwa Nowe Lipiny i w uzasadnieniu jest napisane, że w ramach tej
kwoty planuje się zakup kruszywa wraz z usługą transportu i rozplantowania materiału na wskazane
drogi gminne na terenie sołectwa Nowe Lipiny. Niestety nie są wymienione jakie ulice będą równane.
Widocznie w miarę potrzeb.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zamknął  dyskusję  na  temat  zmian  w  uchwale  budżetowej.  Przed  głosowaniem  jeszcze  raz
przypomniał  wszystkie  autopoprawki.  Poprosił  o  przesłanie  radnym  uchwał  finansowych  po
wprowadzeniu zmian. 
 
Pierwsza autopoprawka to jest  wniosek Rady Sołeckiej  z  Lipin przeniesienie  z  zagospodarowania
nasadzeń drzew na zakup kruszywa. To się nazywa tutaj pod hasłem remont i poprawa przejezdności.
Druga autopoprawka to jest wniosek o zdjęcie z uchwały zadania Budowa ulicy Leśnej w Mostówce.
To jest sto dwadzieścia tysięcy i plus siedemdziesiąt, które jest z od marszałka i strona dochodowa się
zmienia.  Następna to jest przesunięcie środków w budżecie.  Dwieście tysięcy zakładamy na dzień
dzisiejszy- modernizacja kotłowni i wymiana instalacji wodno-kanalizacyjnej w Przedszkolu nr 9- 40
000. 
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Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej gminy Wołomin na rok 2021 wraz z autopoprawkami;. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, 
Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz 
Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych
NIEOBECNI (1)
Ryszard Madziar

6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2035;

- Bożena Wielgolaska- Skarbnik Gminy 
 
Zmiany w Wieloletnie prognozie Finansowej na lata 2021-2035 są konsekwencją zmian dokonanych
w uchwale  budżetowej.  Zmiany  te  zostały  szczegółowo  opisane  w  wyjaśnieniach  do  uchwały  nr
XXXV-79/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Wołomin na lata 2021-
2035. 
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2035;. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, Beata Gomse, 
Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Urszula 
Wiśniewska, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Agata Bochenek
NIEOBECNI (1)
Ryszard Madziar

- Katarzyna Pazio- Wiceprzewodnicząca Rady
W imieniu radnych klubu Pozytywny Wołomin serdecznie podziękowała jeszcze raz pani Bożenie 
Wielgolaskiej Skarbnik Gminy za jej ciężką pracę w roku 2020. 
 
Przewodniczący Rady wręczył pani skarbnik kwiaty. 
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7) w sprawie rozpatrzenia skargi;

- Agata Bochenek- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

W  kwietniu  do  Rady  Miejskiej  w  Wołominie  wpłynęło  pismo  przekazane  przez  SKO,  w  celu
rozpoznania skargi na wadliwe działanie Ośrodka Pomocy Społecznej w Wołominie. Sytuacja zaczęła
się pod koniec ubiegłego roku, kiedy do autorki skargi nie dotarły środki z tytułu zasiłku okresowego.
Komisja zapoznała się nie tylko z treścią skargi,  ale także bardzo dokładnymi wyjaśnieniami pani
dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej. Te pieniądze nie dotarły i tak naprawdę był to jakiś niefortunny
zbieg  okoliczności,  ponieważ OPS ten  zasiłek  wysłał  na  ten  sam adres  co zwykle.  Pieniądze  nie
dotarły. Coś się zadziało w agencji pocztowej. Wiadomo jak ktoś czeka na zasiłek w wysokości 350
złotych , to znaczy, że te pieniądze mają dla niego znaczenie. Natomiast absolutnie nie ma tam żadnej
winy, żadnego uchybienia ze strony OPS. Zostało wykazane, że te pieniądze zostały wysłane i czas
świąteczny,  jakiś  taki  niefortunny  zbieg  okoliczności  sprawił,  że  dotarły  one  po  czasie  do
zainteresowanej pani. W związku z tym komisja obradująca w składzie Edyta Babicka, Paweł Kocik i
przewodnicząca, absolutnie, nie ma żadnych przesłanek żeby stwierdzić, że OPS w sposób wadliwy
działa, źle wykonuje swoje obowiązki. Stało się. Natomiast nie ma tam absolutnie winy OPS. Komisja
jednogłośnie zdecydowała, że ta skarga jest bezzasadna i rekomenduje, żeby Rada Miejska podjęła
taką samą decyzję.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi;. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Urszula Wiśniewska, 
Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (2)
Robert Kobus, Wojciech Plichta
NIEOBECNI (1)
Ryszard Madziar

8) w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w załączniku nr 1 do uchwały Nr XXXIV-
69/2021 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 13 maja 2021 r. w sprawie zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Wołomin;
- Katarzyna Wójcik- Naczelnik Wydziału Urbanistyki
 
Poprosiła o podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w załączniku 
numer jeden do uchwały numer XXXIV-69/2021 Rady Miejskiej w Wołominie z dnia 13 maja 2021 
roku w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Wołomin. Konkretnie chodzi o sprostowanie omyłki w tekście studium, który stanowi załącznik nr1 
do całej uchwały i tam jest tak, że na stronie 140 pkt 13 granice terenów zamkniętych i ich stref 
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ochronnych mamy wpisane, że teren zamknięty Resortu Obrony Narodowej kompleks wojskowy 
znajduje się pod pozycją 8.9.2 w załączniku do Decyzji nr 38 Ministra Obrony Narodowej. Nie jest to 
do końca kłamstwem, natomiast cały ten kompleks znajduje się pod pozycją 8.9.2 i 8.9.3 przy czym 
pozycja 8.9.2 dotyczy terenu Gminy Zielonka, a 8.9.3 terenu Gminy Wołomin. Pani naczelnik nie 
ukrywa, że jakby ten błąd był trochę konsekwencją opinii Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego, który 
wskazał pozycję 8.9.2, no i powieliliśmy jakby tę omyłkę w tekście studium. Natomiast wojewoda 
wysłał do nas prośbę o wyjaśnienie tej pozycji, ponieważ nie mógł odnaleźć, czy w ogóle 
gdziekolwiek w tych pozycjach gmina Wołomin się znajduje, dlatego, że szukał po nazwie Wołomin, 
nie Ossów. W dniu wczorajszym dotarło do nas to pismo, wczoraj wyjaśniliśmy wojewodzie i 
konsultując z prawnikiem stwierdziliśmy, że należy to sprostować omyłką. Stąd prośba o podjęcie tej 
uchwały. 

Głosowano w sprawie:
sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w załączniku nr 1 do uchwały Nr XXXIV-69/2021 Rady 
Miejskiej w Wołominie z dnia 13 maja 2021 r. w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Wołomin; . 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, 
Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Urszula Wiśniewska, 
Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (2)
Robert Kobus, Wojciech Plichta
NIEOBECNI (1)
Ryszard Madziar
 
8. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta Kobyłka;
 
9) w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego doraźnej komisji Rady Miejskiej w Wołominie;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady 
 
W dniu 14 maja  2021r.  do Rady Miejskiej  w Wołominie  wpłynął  wniosek od Burmistrza  Miasta
Kobyłka, o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej w Wołominie,
panem Januszem Mirowskim. Pracodawca nie może ot tak po prostu zwolnić radnego i w każdym
takim przypadku  potrzebna  jest  zgoda  rady.  Jest  taki  zapis  w ustawie  i  chroni  on  radnego  i  tak
powinno być. Natomiast, nie zawsze jest tak, że rada ma pełną wiedzę na temat, co jest przyczyną
takiej woli burmistrza. W związku z tym, pani Burmistrz Edyta Zbieć dnia 24 maja 2021 r. dostała od
nas zaproszenie na sesję z informacją, że w dniu dzisiejszym ta sprawa będzie omawiana. Także w
dniu 24 maja 2021 r. poproszony przez przewodniczącego radny Janusz Mirowski złożył wyjaśnienia
do tego wniosku. Radni dostali zarówno wniosek pani burmistrz jak i wyjaśnienia pana radnego. W
dniu  dzisiejszym  pani  burmistrz  przekazała  informację,  że  niestety  obowiązki  nie  pozwalają  jej
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przybyć na dzisiejsze spotkanie z nami. W związku z tym, możemy się tylko opierać na tym, co pani
burmistrz  przedstawiła  w  swoim  piśmie.  Ponieważ  musimy  podjąć  decyzję  w  tej  sprawie,
przewodniczący chciałby żeby państwo radni się odnieśli do tego tematu. Przewodniczący uważał, że
pierwszy głos powinien zabrać radny Janusz Mirowski.
 
- Janusz Mirowski- radny 
 
Pierwsza jego prośba, to jest nieczytanie uzasadnienia wniosku pani burmistrz, gdyż przedstawione
przez  nią  zarzuty  są  nieprawdziwe,  mają  formę  pomówień  i  próbę  zniesławienia  jego  osoby.
Dodatkowo prosił o uznanie wniosku pani burmistrz za bezzasadny, ponieważ do dnia dzisiejszego
radny ma nieposzlakowaną opinię w zakładzie pracy, to jest w Urzędzie Miasta Kobyłka. Nie zostały
mu przedstawione zarzuty jako pracownikowi, a o powyższej sprawie dowiedział się tak naprawdę z
pisma skierowanego do Rady Miejskiej  w Wołominie,  czyli  tak jakby radny się dowiedział,  a nie
pracownik.  Tym  samym  w  jego  odczuciu  został  złamany  kodeks  pracy,  np.  art.  109.  Powyższa
sytuacja świadczy jedynie o naciskach politycznych na jego osobę. Nękanie ze strony pani burmistrz
miało miejsce wiele miesięcy wcześniej, o czym radny nie będzie tutaj w szczegółach się wypowiadał.
W związku z powyższym, chciałby prosić o negatywne zaopiniowanie wniosku pani burmistrz Zbieć.
Pozytywne zaopiniowanie, bądź wstrzymanie się w głosowaniu będzie świadczyło o przyzwoleniu na
dalsze  nękanie  jego  osoby  ze  względów  politycznych.  To  takie  krótkie  oświadczenie  ze  strony
radnego.
 
- Marek Górski- Przewodniczący rady
 
Zapytał radnego co to znaczy polityczne naciski? Czy radny może jakoś rozszerzyć tę wypowiedź?
 
 
- Janusz Mirowski- radny
 
Tak  jak  powiedział,  nie  będzie  tutaj  szerzej  się  wypowiadał  w  tym  względzie.  Myślał,  że  dość
obszerne  wyjaśnienie  złożył  na  piśmie,  także  każdy  radny  mógł  się  zapoznać.  Powyższe  sprawy
prawdopodobnie będą zgłoszone do organów właściwych, które będą rozpatrywały dany problem.
 
- Magdalena Zych- radna
 
Ma trochę wątpliwości co do tego wniosku pani burmistrz Kobyłki, bo jeżeli pani burmistrz Kobyłki
wymaga od nas jakichś działań w tym kierunku, to uważam że powinna się pojawić i wyjaśnić sprawę.
Bo tutaj z tego pisma zasadniczo nic nie wynika tak naprawdę. Tak jak tutaj pan Janusz wspomniał,
może być równie dobrze pomówienie. Tutaj nie ma żadnych dowodów. Nie jesteśmy komisją śledczą i
no przydałoby się, żeby pani burmistrz się pojawiła, skoro od nas wymaga, żebyśmy podejmowali tak
trudną decyzję. No bo to jednak jest stanowisko pracy. Radna uważa, że pani burmistrz powinna się
pojawić i  wyjaśnić sytuację  jak to wygląda.  A skoro się nie pojawiła,  to  w jej  ocenie dzisiaj  nie
powinniśmy na ten temat w ogóle dyskutować. 
 
- Edyta Babicka- radna
 
Tak  jak  w  piśmie  pani  burmistrz  Edyty  Zbieć  jest  dość  dużo,  tak  jak  kolega  Janusz  powiedział
nieprawdy, którą on podważa swoim oświadczeniem i broni się tym zarzutom, które ona tam stawia,
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tak samo radna chciałaby poznać stanowisko, pani burmistrz. Bo pismo również złożył nasz kolega
Janusz, w którym też bardzo dużo różnych insynuacji wpisał i radna chciałaby, aby pani burmistrz
również się tego pisma odniosła osobiście. Radna ma wrażenie, że dużo więcej tych zarzutów jest w
piśmie kolegi radnego, który jakby tam jasno pisze o różnych sytuacjach podczas tego stosunku pracy.
Radna chciałaby, aby zarówno pani burmistrz jak i radny ustosunkowali się do swoich pism. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że z paniami się tak naprawdę zgadza. Natomiast dostaliśmy wniosek od pani burmistrz
Kobyłki i mamy się wypowiedzieć w sprawie naszego radnego. Nie dostaliśmy wniosku pana radnego
w  sprawie  pani  burmistrz  z  Kobyłki,  więc  przewodniczący  chciałby  chociaż  kilka  pytań  zadać.
Przewodniczący  nie  rozlicza  Burmistrza  Miasta  Kobyłka  tak  samo  jak  nie  rozlicza  Burmistrza
Wołomina z jej licznych obowiązków. Aczkolwiek pani burmistrz zawsze go informuje, że nie będzie
na sesji, nawet jeżeli to będzie przerwa godzinna czy dwugodzinna. Być może pani Edyta Zbieć ma
jakieś tak ważne sprawy, że nie jest w stanie do nas przyjechać. Przewodniczący myślał, że radny
Janusz  Mirowski  również  będzie  osobiście  na  sali  obrad.  Powiedział,  że  nie  będzie  czytał  tego
wniosku. Wszyscy radni zainteresowani dostali. Wszyscy radni dostali też odpowiedź pana Janusza.
Przewodniczący poinformował, że wie z pewnych źródeł, że w Kobyłce został powołany specjalny
zespół do spraw mobbingu, bo Pan Janusz się poskarżył. Więc przewodniczący chciałby też wiedzieć,
czy na przykład przysługuje nam możliwość wglądu do opinii tego zespołu? I to jest pytanie do panów
prawników.  Przewodniczący  chciałby  po prostu  wiedzieć,  bo  być  może  w wyniku takiej  kontroli
zespołu wiele rzeczy zostanie wyjaśnionych. Nie chce on być tu ani po stronie w tym momencie pani
burmistrz, bo pewnie by się rozwinęła ta wypowiedź, gdyby była z nami, ale na przykład to są takie
wątki, w których jak pan Janusz mówi, że jest jakby zagrożenie jego bezpieczeństwa pracy. Jeżeli pan
przewodniczący słyszy takie hasło, że gdzieś w pracy jest zagrożenie człowieka. To nieważne czy to
jest nasz radny, czy to jest radny innej gminy czy to jest inny mieszkaniec. To przewodniczącego to
interesuje co w tej Kobyłce się dzieje, że pracownik urzędu który pracuje tam powiedzmy od dwóch
lat  czuje  się  na  tyle  zagrożony,  że  w  oficjalnym  piśmie  pisze,  że  naruszane  jest  BHP,  że  czuje
zagrożenie,  które  go  może  dotknąć,  więc  też  chciałby  żeby  pan  Janusz  w  tym temacie  coś  nam
powiedział, bo to tak brzmi bardzo niepokojąco. 
 
- Janusz Mirowski (Ad Vocem)- radny
 
Tak naprawdę organem właściwym do rozpatrywania skargi, tak jak państwo uznaliście, że radny się
poskarżył, na burmistrz Kobyłki, to jest rada Kobyłki. Prawdopodobnie wystosuje on powyższe pismo
z dokładnym opisem sytuacji, a po prostu tutaj publicznie nie chce poruszać tego. Z jednego, prostego
powodu, różne rzeczy się działy w urzędzie, różne rzeczy zgłosił, o różnych rzeczach jest tam mowa.
Dostał  informację  od  komisji  właśnie  antymobbingowej,  że  nawet  nie  ma  wglądu  do  zeznań
świadków, także to jest dość podejrzane, jeżeli chodzi o działanie komisji. Komisja antymobbingowa
stwierdziła,  iż  nie  są  organem  właściwym  na  rozpatrywanie  skargi  na  burmistrza  Kobyłki.  Tym
samym ich działanie, w odczuciu radnego było niewłaściwe. Z tego względu nie wie po co działała ta
komisja, złożona praktycznie tylko i wyłącznie z pracowników w stu procentach zależnych finansowo
od pani burmistrz i radny przypuszcza, że mogły być różne sytuacje życiowe. Ktoś mógł się bać coś
innego powiedzieć,  czy  inaczej  się  zachowywać.  Radni  dostali  w wyjaśnieniu  pana  Janusza  dość
szczegółowo opisane, że Komisja również nie podchodziła tak naprawdę w stosunku do niego jak do
poszkodowanego,  a  był  on  traktowany  raczej  jako  winowajca  jakiegoś  czynu.  Także  zachowanie
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części komisji na pewno było karygodne. Więcej radny nie chce zdradzać, bo organem właściwym w
jego odczuciu jest Rada Miasta Kobyłki.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że wierzy w to, że radny mówi prawdę. Natomiast pani burmistrz też pewne zarzuty w
tym piśmie zapisała.  Myśli on, że stroną, która mogłaby to potwierdzić lub zaprzeczyć jest osoba,
która pełniła  wtedy nad panem Januszem nadzór,  bo był to zastępca… Ale Rada nie jest  komisją
śledczą i takich uprawnień nie ma, żeby wezwać pracownika czy byłego pracownika. Natomiast są
organy, które rzeczywiście są do tego powołane.  Przewodniczący zapytał  prawnika co Rada może
zrobić w sprawie uzyskania dokumentu, który stworzyła komisja antymobbingowa? 
 
- Mariusz Kądzielski- Radca Prawny
 
W jego przekonaniu, niestety Rada Miejska nie ma uprawnień do tego, żeby wystąpić o przekazanie
dokumentacji dotyczącej takiego postępowania antymobbingowego. Natomiast nie ma najmniejszych
przeszkód, aby pan radny wystąpił do tej komisji, o to żeby przekazała mu te dokumenty. One dotyczą
jego  osoby,  w  związku  z  tym  on  ma  prawo  wglądu,  ma  prawo  domagać  się  tego,  żeby  takie
dokumenty zostały mu przekazane. Należy liczyć się z tym, że pewne dane osobowe, osób które na
przykład  składały  zeznania  będą  anonimizowane.  Natomiast  taką  dokumentację  tylko  pan  radny
Janusz mógłby nam przekazać. Bez zgody pana Janusza Burmistrz Miasta Kobyłka również nie może
Radzie przekazać takich dokumentów. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zapytał radnego czy Rada może liczyć na to, żeby radny zwrócił się z pismem o przedstawienie nam
protokołu z pracy tej komisji?

- Janusz Mirowski- radny 
 
Powiedział, że nie sądzi że Rada Miejska w Wołominie jest organem właściwym do rozpatrywania i
wglądu w te dokumenty, dlatego raczej powyższe rzeczy będą zgłoszone do odpowiednich organów. 
 
- Magdalena Zych (Ad Vocem)
 
Tutaj chyba mała niejasność wynikła z tej całej dyskusji, bo tutaj z tego pisma które otrzymaliśmy od
pani burmistrz Kobyłki nie ma nic na temat pracy komisji  mobbingowej.  Pismo to dotyczy chyba
trochę  wcześniejszego  okresu.  Radna  uważała,  że  Rada  powinna  się  skupić  na  tym,  żeby  pani
burmistrz wyjaśniła nam sama osobiście, ewentualnie ktoś kto był świadkiem tych różnych zdarzeń, o
które oskarża pani burmistrz pana radnego. Radna  uważa, że to powinni oni wyjaśnić, a nie żeby
radny musiał udowadniać pewne rzeczy, które zostały opisane. Jeżeli ktoś składa…( Padło z Sali, że
radny powinien „ się bronic”) Ale pani burmistrz powinna udowodnić, potwierdzić  jakoś te swoje
słowa, no bo radna nie jest w stanie zweryfikować tego, co w tutaj zostało opisane w tym piśmie.
Także radna uważa, że sytuacja powinna być wyjaśniona obustronnie. Jeżeli pani burmistrz wymaga
od nas  jakichkolwiek  decyzji,  a  nie  jest  to  łatwa decyzja,  jak  wiemy bo mieliśmy różne  decyzje
odnośnie też zabrania mandatu i tak dalej. I różne były sytuacje i tutaj naprawdę trzeba nad takimi
rzeczami  się  mocno  zastanowić  i  zdaniem  radnej,  powinniśmy  to  przełożyć  i  poczekać,  aż  pani
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burmistrz się w tutaj zjawi, pan Janusz Mirowski też bardzo miło by było, gdyby się zjawił osobiście i
żeby to wyjaśnić. A na dzisiejszej sesji nie ma sensu dłużej o tym rozmawiać.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że nie bardzo się z radną zgadza, ponieważ to pani burmistrz, w cudzysłowie, oskarżyła
pana Janusza i to pan Janusz powinien wyjaśnić Radzie,  a rada musimy podjąć decyzję.
 
- Edyta Babicka (Ad Vocem)- radna
 
Żeby Rada podjęła decyzję musi posłuchać wyjaśnień, argumentów wszystkich stron. Radni muszą z
różnych źródeł  zaczerpnąć  informacji,  żeby podjąć  decyzję  zgodną z  własnym sumieniem.  Radna
zerknęła  w  przepisy,  w  §  57  w  przypadku  wniosku  pracodawcy,  zatrudniającego  radnego  o
rozwiązanie z nim stosunku pracy, rada może powołać komisję doraźną do szczegółowego zbadania
wszystkich  okoliczności  sprawy.  Może  powołajmy  komisję,  która  zajmie  się  tą  sprawą,  tym
wnioskiem bo procedurę rozpoczęliśmy i wcale nie musimy, a nawet nie możemy zakończyć jej na
dzisiejszej sesji. Taka jest decyzja radnej, bo widzi, że po prostu będziemy musieli się tym wnioskiem
trochę dłużej zająć.
 
- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina
 
Powiedziała,  że  dostała  tutaj  kilka  informacji  na  różnych  komunikatorach  od  mieszkańców,  o  co
chodzi? Co pani burmistrz zrobiła  temu panu Januszowi? Dlatego serdecznie prosiła o precyzyjne
wyrażanie się. To nie pani burmistrz Radwan Elżbieta złożyła pismo na pana Janusza Mirowskiego,
tylko  burmistrz  Kobyłki,  pani  Edyta  Zbieć,  jako  pracodawca  naszego  radnego  Rady  Miejskiej  w
Wołominie. Serdecznie prosiła, żeby to było zapamiętane, bo oglądalność naszej sesji bardzo wzrosła
w tej chwili i ludzie zadają jej pytania co ona takiego zrobiła? Pani burmistrz powiedział, że nie ona
jest  autorem wniosku,  nie  burmistrz  Wołomina,  tylko  burmistrz  Kobyłki.  Jeszcze  raz  poprosiła  o
precyzyjne wskazywanie osoby. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powtórzył, że dnia 14 maja 2021r. Kobyłka, czyli pismo skierowane z Urzędu Miejskiego w Kobyłce.
Wniosek o wyrażenie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z panem Januszem Mirowskim. Podpisane
burmistrz Edyta Zbieć 
 
- Janusz Mirowski (Ad Vocem)- radny
 
Aż zapomniał co ma powiedzieć po wypowiedzi pani burmistrz, bo go to zaskoczyło, ale może zacznie
od Kodeksu Pracy. W jego odczuciu są dwa ciekawe artykuły.  Art. 108, mówiący o karach, które
może nałożyć pracodawca a  i 109- w jakim terminie powinien wykonać tę karę. Czyli dwa tygodnie
od powzięcia informacji o czynie nieetycznym, tak jak to było opisane we wniosku pani burmistrz.
Termin ten minął. W jego odczuciu kara nie była żadna nałożona. Radny powiedział, że ma naprawdę
nieposzlakowaną opinię w zakładzie pracy, nie ma żadnych uwag co do jego pracy. Wręcz przeciwnie,
wielokrotnie był chwalony przez panią burmistrz Edytę Zbieć, za swoje dokonania zawodowe, pracę,
oddanie,  dokładne  wykonywanie  zadań,  także  jest  naprawdę  zaskoczony  pismem,  które  zostało
złożone do Rady Miejskiej w Wołominie, bo tak na prawdę jako pracownik, to on do dnia dzisiejszego
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nie  był  poinformowany o stawianych  mu zarzutach,  co  również  łamie  prawo pracy i  jego  prawa
pracownicze.  Dlatego też  jest  nieetyczne  w stosunku do jego osoby,  takie  zachowanie  burmistrza
Kobyłki.  Jeżeli  o  takich  szczegółach  mamy  rozmawiać,  to  radny  poprosił,  żeby  spojrzeć  na  ten
wniosek Burmistrza  Miasta  Kobyłka.  Zazwyczaj  pisma wychodzące  z  urzędu mają  nadany numer
kancelaryjny, z jakiego wydziału wychodzą, datę i tak dalej. Tutaj zabrakło oczywiście tego numeru i
później ciężko jest się powołać na dane pismo, bo mogę tylko i wyłącznie przedstawić pismo, które
mam przesłane skanem, nic poza tym. A w Urzędzie Miasta Kobyłka, jeżeli takie pismo zniknie, bądź
gdzieś się zawieruszy, ciężko będzie znaleźć, bo nie jest skatalogowane w żadnym dziale. 
 
- Dariusz Tomczyk- Raca Prawny
 
Zwrócił się do radnego mówiąc, że w związku z tym pismem, które wpłynęło od jego pracodawcy, nie
ma możliwości, aby Rada, tak jak radny podnosi, z uwagi na to, że upłynął okres, który umożliwia
pracodawcy zastosowanie  zgodnie  z  art.  108 kodeksu pracy,  którejś  z  dwóch kar  porządkowych,
upomnienia  lub  nagany,  tym  tematem  się  nie  zajęła.  Zarówno  przepisy  ustawy  o  samorządzie
gminnym, jak i statut zobowiązują Radę do wyjaśnienia sprawy i odniesienia się do tego wniosku,
który do chwili obecnej nie został wycofany przez pracodawcę radnego i aby do tego wniosku się
odnieść stosowną decyzją, w formie podjętej uchwały, radni winni zaznajomić się z całym materiałem
dowodowym, który może być przez nich pozyskany, aby podjąć właściwą merytoryczną decyzję. To
sąd  pracy  w  przypadku  ewentualnego  rozwiązania  z   radnym umowy o  pracę  będzie  władny  do
dokonania formalnej oceny, czy pracodawca uchybił terminowi, na który się radny powołuje co do
możliwości wypowiedzenia stosunku pracy, czy merytorycznie podnoszone przez pracodawcę pana
radnego argumenty zasługują na uwzględnienie. Stąd też po stronie Rady Miejskiej,  ze względu na
formalne  uwarunkowania,  należy  ten  wniosek,  który  do  dnia  dzisiejszego  nie  został  wycofany,
rozpoznać. A aby ten wniosek rozpoznać, radni powinni te informacje z obiektywizować pozyskując w
tym zakresie stosowne oświadczenia, dokumenty, aby podjąć stosowną decyzję.

- Janusz Mirowski (Ad Vocem)- radny
 
Zgodził się z panem mecenasem, że Rada powinna podjąć stosowną decyzję. Powinna zagłosować za
lub przeciw temu wnioskowi. Oczywiście wyjaśnienia radnego zostały złożone na piśmie, przekazane
radnym,  tak  jak  wcześniej  powiedział,  w  związku  z  powyższym  chciałby  prosić  o  negatywne
zaopiniowanie  wniosku  pani  burmistrz  Zbieć  Miasta  Kobyłki.  Radny  proponował  nie  prowadzić
dalszej dyskusji, bo prawdopodobnie wiele już nie wniesie do sprawy. 
 
- Agata Bochenek- radna
 
Jest  zdumiona  tym,  że  mamy  nie  prowadzić  dyskusji,  a  pytań  mamy  naprawdę  nie  mało.  Jest
zdumiona tym, że osób zainteresowanych brakuje na tej sali. A ona by na przykład chciała wiedzieć na
czym polegają te naciski polityczne, czegoś nowego by się dowiedziała. W piśmie pani Edyty Zbieć
jest taki wątek udawania.  Radna też by chciała więcej na ten temat się dowiedzieć.  Zacytuje tutaj
Vonneguta, który powiedział: „jesteśmy tym kogo udajemy i dlatego musimy bardzo uważać, kogo
udajemy”. Radna chciałaby o tym z panią Edytą Zbieć porozmawiać. prawa jest niezwykle istotna.
Myśmy nigdy wcześniej jako radni nie zajmowali się takim tematem. Owszem, rozmawialiśmy o tym
w jaki sposób radni wypełniają swoje mandaty, bo jakieś konie pisały donosy do wojewody i wtedy się
tym zajmowaliśmy. Natomiast nigdy nie było sprawy tak poważnej, która może mieć wiadomo jakie
konsekwencje. Ona w tym momencie nie potrafi podjąć żadnej decyzji i powiedzieć tak czy owak. Po
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prostu, nie wie i chciałaby tutaj na tej sali porozmawiać z zainteresowanymi i jest w tym momencie za
wnioskiem pani Edyty Babickiej. Zajmijmy się tą sprawą dokładniej, żeby podjąć właściwą decyzję i
żeby absolutnie nie skrzywdzić radnego Janusza Mirowskiego.

- Karol Cudny- rany
 
Miał pytanie do panów mecenasów. My tutaj nie zajmujemy się w ogóle art.108 i 109 Kodeksu Pracy.
To znaczy po pierwsze zwolnienie pracownika nie jest karą porządkową. A art.108 wymienia katalog
tych spraw, to są upomnienie, nagana i kara pieniężna, o ile radny dobrze pamięta. Odnoszenie się do
tych artykułów, to jest sprawa między pracodawcą a pracownikiem. Rada Miejska nie ma tutaj nic do
gadania, ewentualnie sąd pracy mógłby się tym zajmować. Natomiast zwolnienie pracownika z pracy
nie jest  karą porządkową, więc to nie ma zastosowania do artykułu.  Radny zapytał  czy dobrze to
rozumie?

- Mariusz Kądzielski- Radca Prawny
 
Tak, bardzo dobrze pan radny to rozumie.
 
- Karol Cudny- radny
 
Drugie  pytanie,  czy  osoba  zatrudniona  na  stanowisku  pomocy  administracyjnej  w  jednostce
samorządu terytorialnego jest funkcjonariuszem publicznym?
 
- Mariusz Kądzielski- Radca Prawny
 
Pan radny jest funkcjonariuszem publicznym dlatego, że jest radnym, a nie dlatego że jest zatrudniony
w urzędzie na stanowisku pomocy administracyjnej. 
 
- Karol Cudny- Radny

Zwrócił uwagę na dwie rzeczy, których mu szalenie brakuje w tej rozmowie. Jedna to jest tak, że
jednak ciężar dowodu spoczywa na skarżącym. To znaczy, jeżeli pani burmistrz Edyta Zbieć chciałaby
rozwiązać stosunek pracy z panem radnym i jako podstawę podaje utratę zaufania, no to powinna to
uprawdopodobnić. W przypadku, gdyby na przykład zwolniła go, jakby nie był radnym,  to by musiała
przed sądem pracy się tłumaczyć, gdyby zwolniony się do takiego sądu zwrócił. W związku z tym tak
czy inaczej,   powinna mieć w ręku jakiś dowód. To pismo jest dowodem, natomiast żadnych notatek
służbowych,  osób które brały  udział  w tym rzekomym zdarzeniu,  które jest  podstawą utraty  tego
zaufania,  nie  otrzymaliśmy.  Pani  burmistrz  Edyta  Zbieć,  chyba nie  traktuje  tej  sprawy poważnie,
ponieważ nie dość, że sama się tutaj nie stawiła, to jeszcze nie przysłała nikogo kto by jej mógł ją
reprezentować. A radny spodziewa się, że ma zastępcę, sekretarza, radcę prawnego, którego mogła w
stosowne  pełnomocnictwa  wyposażyć  i  mógłby  tutaj  z  nami  być.  Ale  radny  wnioskuje,  że  pani
burmistrz nie traktuje sprawy poważnie. Natomiast oskarżenie jest dosyć poważne. Utrata zaufania i to
co przeczytaliśmy w piśmie,  podawanie się za osobę,  którą,  się  nie  jest,  czy powoływanie  się  na
wpływy,  których  się  nie  ma,  jest  poważnym  interesu  pracodawcy.  Natomiast  druga  rzecz  nieco
niesymetryczna. Radny rozumie, że pan radny Janusz Mirowski obawia się o swoje dobre imię. No to i
traktuje tę sprawę poważnie, ale w przypadku, w którym to ta sama osoba czyli pan radny Mirowski
mówi o tym, że były stosowane wobec niego naciski polityczne, żeby jako funkcjonariusz publiczny-
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radny Rady Miejskiej w Wołominie zachowywał się w ten czy, w ten czy inny sposób, to również jest
poważne  oskarżenie  i  także  to,  że  pan  radny  powiedział,  podlegał  takim  naciskom,  a  potem
powiedział, że nie chce mówić dalej… Albo się mówi i uprawdopodabnia, albo się po prostu stosuje
pomówienie,  więc  jakby  to  działa  w obie  strony.  Jeżeli  pan  radny czuje  się  pomówiony tym,  co
napisała pani burmistrz Edyta Zbieć, to w analogiczny sposób musi uznać, że pomawia panią Edytę
Zbieć. Jeżeli państwo chcą się w ten sposób bawić, muszą przedstawić jakieś dowody lub wypracować
jakieś okoliczności, które uprawdopodobnią to, że mówią prawdę. Jeszcze jedna rzecz na koniec. Nie
przesądzamy o tym czy pani burmistrz Edyta Zbieć powinna zwolnić pana Janusza, czy nie powinna
go  zwolnić.  Ona  po  prostu  powzięła  pewną  decyzję,  że  chce  zakończyć  współpracę  w  stosunku
pracownik- pracodawca i zmuszona ustawą o samorządzie gminnym, prosi nas o zgodę, a dla nas ten
wątek  zwłaszcza  nacisków  politycznych  jest  szczególnie  ważny,  bo  jeżeli  ona  rzeczywiście
występowały lub Rada uzna,  że występowały to absolutnie  nie  powinniśmy wyrażać takiej  zgody.
Natomiast jeżeli  uznamy, że te naciski i  nie miały miejsca,  że pan rany Mirowski źle interpretuje
rzeczywistość, to podstaw do tego, żeby odmówić takiej zgody pani burmistrz Edycie Zbieć, nie ma.
No bo my nie wybieramy kadry pani burmistrz, natomiast ten przepis, który mówi o tym, że nie wolno
zwolnić radnego bez zgody rady, służy właśnie temu, żeby pracodawca nie mógł naciskać na radnego
w tym w jaki sposób pełni swój mandat. To jest sens. W związku z tym nie da się tego oderwać od
próby wyjaśnienia tego czy takie naciski polityczne miały czy nie miały miejsca i to jest sens pracy
Rady Miejskiej w tym zakresie.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zgodził  się,  że  gdyby  była  obecna  dziś  pani  burmistrz  Edyta  Zbieć,  mogłaby  na  szereg  pytań
odpowiedzieć. Przewodniczący myśli, że ten wniosek, który złożyła jest jej zdaniem tak istotny i tak
ważny,  że  w  zasadzie  jest  tu  niepotrzebna,  ponieważ  składa  dokument,  za  który  bierze
odpowiedzialność i gdyby chodziło o to, że ktoś ją będzie pomawiał o to, że tutaj pisze nieprawdę, to
już jest kwestia drogi sądowej. Więc jeżeli napisała prawdę, to napisała wiele oskarżeń, które tu są
zawarte. Przewodniczący myślał, że możemy to potraktować, że pani burmistrz zrobiła to co do niej
należy i uznaje sprawę w tym momencie za zamkniętą. Teraz czeka na decyzję Rady. Jeżeli decyzja
Rady będzie taka, że jednak Rada chce się z nią spotkać to Przewodniczący wystosuje takie pismo, że
bez spotkania się z panią burmistrz radni nie są w stanie podjąć decyzji. 
 
- Magdalena Zych (Ad Vocem)
 
Powiedziała, że akurat w tej kwestii się z przewodniczącym nie zgodzi. Radna uważa, że nie możemy
domniemywać, co pani burmistrz Edyta Zbiec miała na myśli. Według radnej powinna sama wyrazić
swoje  zdanie.  Dla  niej  w  tym  piśmie  nie  ma  dowodów,  które  radna  mogłaby  zatwierdzić  bądź
zaprzeczyć. Radna liczyła na to, że pani burmistrz przyjdzie i wyjaśni tę sytuacje, bo sprawa jest dość
ważna i dla radnego i dla innych radnych, którzy znaleźli by się w takiej sytuacji. 

- Anet Adamus- radna 
 
Również  chciała  się  odnieść  do  słów  pana  przewodniczącego.  Mówi  oczywiście  tylko  w  swoim
imieniu, że absolutnie nie kwestionuje tego co w swoim piśmie zawarła pani burmistrz Edyta Zbieć,
bo chyba nie o to chodzi, żeby to kwestionować. Bardziej skłaniała by się ku temu, że obecność tutaj
na sali pani Edyty Zbieć, czy też osoby przez nią upoważnionej do tego, aby w jej imieniu mogła tutaj
z nami być, byłaby tylko po to żebyśmy mogli zadać dodatkowe pytania i rozwiać jakieś wątpliwości.
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Więc to nie jest kwestia tego czy my się z tym zgadzamy co tam jest, czy się nie zgadzamy, bo radna
myśli,  że  to  chyba  nie  jest  clou  całej  sprawy,  tylko  żebyśmy  mogli  rozwiać  swoje  wątpliwości,
ponieważ dotyczy to, no powiedzmy sobie wprost, bardzo poważnych wręcz oskarżeń. W związku z
tym, tak jak wspomniała radna Agata Bochenek nie tak dawno, bo dwa lata temu byliśmy my gdzieś
pomawiani przez inne osoby, jedną konkretną osobę, o której wiemy i też czuliśmy się z tym bardzo
niekomfortowo i  zadaliśmy sobie trud,  żeby odpowiadać nawet  chociażby tutaj  na sali,  względem
siebie na jakieś pytania, czy spostrzeżenia. Staraliśmy się wyjaśnić pewne kwestie. Jeżeli rzeczywiście
jest tak jak twierdzi pan Karol Cudny, że pani burmistrz nie traktuje sprawy poważnie i z tego wynika
jej nieobecność, to radną zastanawia to, czy Rada powinna traktować poważnie tego typu pismo. Jeżeli
zaś chodzi o radnego Janusza Mirowskiego, również brak jego obecności tutaj na sali, jest dla radnej
podobną sytuacja jak w przypadku pani burmistrz Edyty Zbieć. Jeżeli pan Janusz Mirowski składa
oświadczenie takiej, a nie innej treści, również zdaje sobie chyba sprawę z powagi sytuacji. Radna
bardzo ubolewa nad tym, że nie pofatygował się i nie zaszczycił nas tutaj dzisiaj swoją obecnością. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Do tego co już wcześniej powiedział, że nie tak dawno rozpatrywaliśmy donos  i też go traktowaliśmy
poważnie, ponieważ takie jest nasze zadanie. Skoro pani burmistrz napisała taki wniosek, to musimy
do niego podejść poważnie i go rozpatrzyć tak jak należy. 
 
- Piotr Sikorski- radny
 
Najpierw do pani Agaty Bochenek, to nie pomawiał nas żaden koń, tylko wyraźnie ktoś podpisał się
adresem mailowym ... Wszyscy wiemy kto to jest. Radny oczywiście przeczytał jedno i drugie pismo i
powie w ten sposób. Trochę się uśmiecha,  ale pan Janusz czasem dosyć dziwnie się zachowywał.
Wszyscy tutaj  pamiętają,  jak przyszli  pracownicy ZEC-u, którzy zostali  mocno zaatakowani  przez
pana Janusza, notabene tak naprawdę niesłusznie. Upubliczniał rozmowy prywatne, o czym najlepiej
wie kolega radny Wojtek Plichta, który notabene jeśli powołamy taką komisję to rady  proponuje żeby
był  jej  przewodniczącym,  wymuszał  pewne  kwestie.  Więc  do  radnego  te  wyjaśnienia  pana
Mirowskiego nie przemawiają. Chciałby też wysłuchać wszystkich innych radnych, szczególnie tych,
którzy są poza klubem Pozytywny Wołomin. Dlaczego? Radnemu jest ciężko się wypowiadać, dlatego
że to  on pana Janusza wyrzucił  z  klubu,  brzydko mówiąc i  pan Janusz był  dość blisko z innymi
radnymi, więc chciałby żeby też się dołączyli do dyskusji, wypowiedzieli się w tym temacie. Radny
myśli,  że  ta  komisja,  o  której  wspomniała  radna Edyta  Babicka  byłaby zasadna.  Radny na dzień
dzisiejszy nie jest w stanie od tak podjąć tak trudnej decyzji. 
 
- Agnieszka Koza- radny
 
Zgadza się ze wszystkimi przedmówcami. Ta decyzja jest bardzo trudna i tak naprawdę, to nie radni
powinni decydować, czy ktoś ma w danym miejscu pracować czy nie, bo generalnie to pracodawca i
pracownik najlepiej wiedzą o tym co tam się tak naprawdę zadziałało, więc radna myśli, że dla Rady
sytuacja jest mocno niekomfortowa. Radna miała pytanie do radnych poprzedniej kadencji,  bo pan
przewodniczący mówił, że podobna sytuacja  była już właśnie w poprzedniej kadencji.  Że był taki
wniosek do Rady Miejskiej o zwolnienie jednego z radnych i ona chciała zapytać jak to się wtedy
odbywało?  Czy  pracodawca  wtedy  się  stawiał?  Tłumaczył?  Bo  przyzna  szczerze,  nie  zna  tamtej
sytuacji. Jest to sytuacja przynajmniej dla niej nowa i powie szczerze, że nie wie czy pracodawca ma
obowiązek… Radna tutaj  nie  chce ani nikogo bronić,  ani  atakować.  Natomiast  pytanie,  czy jakby
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pracodawca ma obowiązek się stawić? Jeśli nie ma no to faktycznie,  fajnie by było żeby jakiegoś
swojego przedstawiciela tutaj nam przysłał, ale pytanie czy on ma taki obowiązek? Czy samo pismo
nie jest wystarczającym z jego strony? Na chwilę obecną radna zgadza się tak naprawdę prawie ze
wszystkimi przemówcami, że to jest ciężka decyzja i na chwilę obecną ciężko jest ją podjąć. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że w historii kiedy był radnym, dwa razy był wniosek o zwolnienie radnego. Raz dotyczył
naszej gminy i burmistrz wycofał ten wniosek i już sam rozwiązał ten problem polubownie. Drugi raz
właściciel firmy zwrócił się z wnioskiem o zmianę stanowiska i w tym momencie rada nie wyraziła
zgody. Był jeszcze jeden wniosek, w którym starosta zwracał się z wnioskiem o zwolnienie radnego z
tym, że tam chyba była likwidacja  etatu więc to  tak do końca rada w tym momencie  nie  bardzo
musiała podejmować decyzję i o ile przewodniczący dobrze pamięta, starosta sobie w inny sposób
poradził.  Natomiast  nie  było  bezpośredniego  jakby  już  zwolnienia,  ale  przewodniczący  też  nie
wszystko pamięta dokładnie bo to już kilka lat temu było. My mamy podjąć w zasadzie uchwałę lub
formę  uchwały  rady  miejskiej.  Jesteśmy  organem  uchwałodawczym,  podejmujemy  uchwały,
tworzymy prawo miejscowe i lekceważące podejście do tego tematu i podjęcie w sposób lekceważący
uchwały, może spowodować to, że trafimy na drogę sądową, więc przewodniczący chciałby żeby radni
do tego tematu podeszli poważnie. Nie chce absolutnie wpływać na tę decyzję co zrobią, jak zagłosują,
czy wyrażamy zgodę, czy nie wyrażamy zgody, ale musimy mieć też świadomość tego, że tę sprawę
musimy doprowadzić do końca. Albo zostałeś radnym i bierzesz odpowiedzialność, albo po prostu nie
bądź radnym.
 
- Edyta Babicka- radna
 
Myśli,  że  bez  zainteresowanych  stron  tutaj  osobiście  możemy  rozmawiać  jeszcze  długo  i  nie
otrzymamy informacji ani odpowiedzi na różne zarzuty, które są sformułowane w obu w pismach.
Radna rozumie pana Janusza, że nie chce jakby wyciągać na światło dzienne, czy na forum wszelkich
tutaj oskarżeń i zarzutów, które są sformułowane wobec jego osoby, bo to dla niego nie jest miłe, żeby
wszyscy wiedzieli. Być może nie będą one poparte żadnymi dowodami, ale również chciałaby, aby
pani burmistrz ustosunkowała się do tych wyjaśnień i tych pisma. To jest pismo wyjaśniające,  ale
również z zarzutami. Radna czytała kilkukrotnie to pismo dzisiaj i rzeczywiście tam oprócz tego, że
kolega Janusz wyjaśnia,  wysuwa również zarzuty.  Radna zapytała  czy pani burmistrz Zbieć miała
okazję przeczytać to pismo, żeby się do niego ustosunkować?
 
Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że to pismo jest do nas, więc gdyby była obecna, to mogłaby się z nim zapoznać. 
 
- Edyta Babicka- Radna
 
No właśnie. Sytuacja jest niecodzienna więc radna myśli, że trzeba by było podjąć takie środki, aby
wyjaśnić  wszelkie  okoliczności,  dlatego  też  stawia  wniosek,  aby  zgodnie  ze  Statutem  Gminy
Wołomin,  powołać  doraźną  komisję,  która  wyjaśnij,  zbada  wszelkie  okoliczności,  które  przy
procedowaniu  tego  wniosku  są  niezbędne.  Komisja  ta  może  być  w  składzie  trzyosobowym  lub
pięcioosobowym,  wtedy  te  wszystkie  dane,  czy  informacje  będą  utajnione,  nie  będziemy  tego
rozpatrywać na sesji Rady Miejskiej, tylko komisja przedłoży Radzie swoje stanowisko, czy wniosek
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pani burmistrz jest zasadny, czy jest bezzasadny. Radna dodała, że to jest wniosek formalny i prosi o
to, aby ta komisja była 5-osobowa.
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Poprosił o zapisanie wniosku formalnego radnej Edyty Babickiej o powołanie komisji doraźnej. 
- Magdalena Zych (Ad Vocem)- radna
 
Chciała  dopytać  tak  prawnie.  Czy,  jeżeli  będzie  ta  komisja,  to  tylko  ona  zapoznana  z  tymi
wyjaśnieniami? Czy będzie przedstawione całkowicie Radzie?
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady 
 
Odpowiedział, że procedura jest taka sama jak w przypadku skargi. Komisja zasiada, dostaje materiały
obraduje  nad  tym,  wypracowuje  stanowisko.  Jeżeli  ktoś  z  radnych  spoza  komisji  będzie
zainteresowany, może przyjść do biura Rady i  zapoznać się z wszelką dokumentacją.  Typujemy z
naszego  grona  pięć  osób,  jeżeli  ten  wniosek  przejdzie,  no  i  wtedy  komisja  pracuje  nad  tym,
przedstawia nam swoją opinię, my zapoznajemy się z dokumentami, no i mamy. 
- Agata Bochenek- radna
 
Całkowicie popiera radną Edytę Babicką. Rada musi podjąć decyzję, ale nie jest powiedziane, że musi
to być teraz, dzisiaj. Radna myśli, że dopóki ktokolwiek z radnych ma jakiekolwiek wątpliwości w tej
sprawie, to nie powinien być ani na tak ani na nie. 
 
Głosowano wniosek w sprawie:
o powołanie pięcioosobowej komisji doraźnej złożonej z radnych Rady Miejskiej w Wołominie 
rozpatrującej wniosek Burmistrz Miasta Kobyłka Edyty Zbieć; 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (16)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marek Górski, Robert
Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, 
Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych
PRZECIW (2)
Marcin Godlewski, Bogdan Sawicki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Madziar
BRAK GŁOSU (2)
Beata Gomse, Janusz Mirowski

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Wniosek przeszedł, więc powołujemy komisję. W takim przypadku niestety musimy zmienić porządek
obrad, taka jest procedura. 
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- Magdalena Zych- radna
 
Ja  Chciałam  tylko  zgłosić,  żeby  taka  komisja  składała  się  z  członków  każdego  klubu  i  radnych
niezrzeszonych.  Żeby  nie  było  takiej  sytuacji,  że  członkami  komisji  będą  przedstawiciele  tylko
jednego klubu. 
 
Głosowano w sprawie:
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu 
osobowego doraźnej komisji Rady Miejskiej w Wołominie; 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marek Górski, Robert
Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Kazimierz 
Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych
PRZECIW (1)
Marcin Godlewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Madziar
BRAK GŁOSU (4)
Beata Gomse, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zmieniliśmy  porządek  obrad,  w  związku  z  tym  mamy  do  powołania  pięcioosobową  komisję.
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów, którzy będą nas reprezentować w tej komisji. 
 
Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 
Po przerwie obrady kontynuowano.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Odczytał  treść projektu  uchwały w sprawie powołania  składu osobowego Doraźnej  Komisji  Rady
Miejskiej w Wołominie. 
- Piotr Sikorski- radny
 
Zgłosił kandydatury Magdaleny Zych, Wojciecha Plichty i Edyty Babickiej, a także Roberta Kobusa i
Agnieszki Kozy. 

- Magdalena Zych- radna
 
Zaproponowała kandydaturę Edyty Babickiej, Wojciecha Plichty, Roberta Kobusa oraz reprezentanta
Klubu Radnych PiS może pana Andrzeja Fuśnika?
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że jest już sześciu kandydatów. Zapytał każdego z nich czy wyrażają zgodę na udział w
pracach powoływanej komisji.
 
Magdalena Zych wyraziła zgodę. Wojciech Plichta nie wyraził zgody. Edyta Babicka wyraziła zgodę.
Robert Kobus nie wyraził zgody. Agnieszka Koza nie wyraziła zgody. Andrzej Fuśnik nie wyraził
zgody. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zwrócił się z prośbą do  Przewodniczącego Klubu Radnych PiS, żeby Klub wyznaczył przedstawiciela
do pracy w tej komisji. Rada podjęła decyzję o powołaniu komisji, więc musi ona być powołana i musi
pracować. Być może to będzie tylko jedno posiedzenie. 
 
- Edyta Babicka- radna
 
Zgłosiła kandydaturę radnej Agaty Bochenek i Kazimierza Tarapaty. 
 
- Agnieszka Koza- radna
 
Powiedziała, że jeżeli będzie brakowało jednej osoby, to ostatecznie ona może wyrazić zgodę. 
 
Radna Agata Bochenek wyraziła zgodę. Radny Kazimierz Tarapata nie wyraził zgody. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zwrócił się do radnego Bogdana Sawickiego z prośbą o wyznaczenie chociaż jednego przedstawiciela
klubu PiS do pracy w tej komisji. 
 
- Bogdan Sawicki- radny
 
Zapytał po co nowa komisja,  jeżeli  jest Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i  ta komisja mogłaby
rozpatrywać te sprawę… Powiedział, że jeżeli radni są niechętni do pracy w tej komisji to on na to
wpływu nie ma. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Odpowiedziała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji to nie jest ten sam zakres działania.
 
- Bogdan Sawicki-radny
 
Powtórzył, że jeżeli nie ma chętnych do tej komisji, to nie może nikogo zmusić. 
 
 - Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zapytał czy radna Beata Gomse nie chciałaby pracować w tej komisji? 
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Radna brała udział w posiedzeniu zdalnie i w tej chwili nie odpowiadała. 
 
- Ryszard Madziar- radny

Powiedział, że nikt z radnych PiS nie chce po prostu brać udziału w tej komisji, ponieważ wcześniej
były  podobne  sytuacje,  ale  nigdy  nie  była  taka  komisja  powoływana,  więc  to  dla  niego  jest
precedensem Powołanie komisji do rozpatrywania tego rodzaju sprawy, więc to jest dla niego zagadka.
Poza tym radni, z którymi rozmawiał nie chcą brać udziału w tej komisji, więc będziemy nikogo na
siłę przymuszać. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że jako radni podjęliśmy decyzję o powołaniu tej komisji. Niektórzy radni z klubu PiS
również chyba głosowali  za jej powołaniem. Głównie tu chodzi o poważne i porządne załatwienie
sprawy.

- Ryszard Madziar- radny

Powiedział, że nigdy przy rozpatrywaniu takich spraw nie była powoływana taka komisja.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział,  że  kiedyś  były  inne  rady.  On  nie  może  odpowiadać  co  poprzednie  rady  pod
przewodnictwem zupełnie innych osób decydowały. Dziś był postawiony wniosek o powołanie takiej
komisji. Był on poddany pod głosownie i został przyjęty.

- Ryszard Madziar- radny

Powiedział  że PiS nie chce brać udziału w tej  komisji.  Radny uważał,  że pismo pani burmistrz  i
wyjaśnienia radnego powinny dzisiaj być poddane głosowaniu.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Zapytał czy radni PiS dzisiaj są w stanie podjąć decyzję w tej sprawie?
 
- Ryszard Madziar- radny

Powiedział, ż myśli, że po obradach tej komisji również nie będą. 
 
-Edyta Babicka- radna 
 
Zgłosiła  kandydaturę Piotra  Sikorskiego do pracy w komisji.  Członkowie Klubu PiS głosowali  za
utworzeniem tej komisji, a teraz… Przewodniczący tego klubu nie widział chyba wyniku głosowania i
mówi zupełnie coś innego. Radna poprosiła, żeby radny Piotr Sikorski zgodził się kandydować, żeby
jak najszybciej zacząć pracę.
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- Karol Cudny- rany
 
Zaapelował  do kolegów i koleżanek PiS mówiąc,  że staramy się,  żeby ta komisja odzwierciedlała
spectrum,  które jest  w Radzie,  a  oni  odmawiają  pracy w statutowym organie rady gminy.  Radny
poprosił  o  powagę,  podobno radni  są klubem i  jako członkowie klubu mają  nie  tyko prawa ale  i
obowiązki i uczestnictwo w pracach komisji jest także tym obowiązkiem. Wytypowanie jednej osoby
spośród siedmiu to nie jest nadzwyczajne osiągnięcie. Klub Pozytywny Wołomin jest w stanie 3 osoby
zgłosić, a radnych PiS proszą o znacznie mniej.
 
- Ryszard Madziar- radny
 
Powiedział, ze mamy w mieście naprawdę wiele istotniejszych problemów. Prosił, żeby się nimi zająć
a nie tworzyć komisje…
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Zapytał radnego czy jako klub są w stanie dzisiaj powiedzieć swoje zdanie w tej sprawie.

- Ryszard Madziar- radny

Powiedział, że jeżeli dziś będzie głosowanie nad tym punktem, to są w stanie zagłosować.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że żaden z członków PiS nie zabrał głosu. Gdyby radni powiedzieli, że dzisiaj są w stanie
zagłosować, to być może nie byłby tego wniosku.
 
- Ryszard Madziar- radny
 
Powiedział, że można poddać ten wniosek pod głosowanie i odwrócić jeszcze sprawę.
- Piotr Sikorski- radny

Powiedział, że nikt z PiS nie wypowiedział się nawet w jednym zdaniu na temat tej sytuacji. Dwie
osoby z Klubu Radnych PiS były za utworzeniem tej komisji,  dwie były przeciw, przewodniczący
klubu się  wstrzymał.  Radny zaapelował  o powagę.  Było głosowanie  i  wniosek przeszedł,  dlatego
bądźmy poważni i niech jeden z radnych PiS zgłosi się do komisji. 
 
- Ryszard Madziar- radny
 
Powiedział, że kwestii proceduralnej Rada nie może przejść, a co dopiero podjąć racjonalne decyzje.
Według niego tu widać bezzasadność tek komisji.
- Marek Górski- radny
 
Powiedział,  że 16 osób głosowało za utworzeniem tej komisji.  Nie może być tak, że jeden klub w
Radzie  podejmuje  decyzje.  Radni  chcieliby  również  drugi  klub  zaprosić.  Przewodniczący
zaproponował,  aby  wyznaczyli  radnego  Marcina  Godlewskiego,  który  jest  tu  na  miejscu…  Tych
posiedzeń na pewno nie będzie dużo. 
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 - Ryszard Madziar- radny

Powiedział, że radni uważają, że ta komisja nic nie wniesie i tak naprawdę nić więcej się nie dowiemy
niż z tych pism.
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Powiedział, że szkoda że radni PiS nie wyrazili swojego zdania wcześniej. Gdyby było wiadomo, że są
przeciwni, że mają inne zdanie to byłoby tego wniosku i nie byłby tej komisji. Potrzebna jest jedna
osoba…
 
- Ryszard Madziar- radny
 
Powiedział, że radni nie chcą brać udziału w tej komisji…
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Odpowiedział, że radni są zobligowani do udziału w pracach komisjach Rady.
 
- Ryszard Madziar- radny

Zaproponował zająć się ważnymi sprawami w mieście, bo ta komisja nic do sprawy nie wniesie niż to
co jest zawarte w dokumentach.
 
- Piotr Sikorski- radny
 
Radny powiedział,  że Rada musiała się zając sprawą radnego Madziara, jak również jego sprawą i
wtedy też ciężko było podjąć decyzję, zając stanowisko. 

- Ryszard Madziar-radny
 
Powiedział, że wówczas nie była powoływana żadna komisja.
 
- Katarzyna Pazio- Wiceprzewodnicząca Rady
 
Wniosła  o  zakończenie  tej  dyskusji.  Komisja  została  powołana  szesnastoma  głosami.  Odczytała
nazwiska osób głosujących za. Radna uważała, że dyskusja nad tym, czy komisja jest zasadna czy nie,
nie ma sens, ponieważ aż 16 osób było za zasadnością tej komisji. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Poprosił o zgłoszenie piątego kandydata do komisji.
 
Zgłosiła się radna Katarzyna Pazio.
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- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Odczytał proponowany skład osobowy Doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Wołominie:
Magdalena Zych, Edyta Babicka, Agnieszka Koza, Agata Bochenek, Katarzyna Pazio.

Głosowano w sprawie:
w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego doraźnej komisji Rady Miejskiej w Wołominie;. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marek Górski, Robert
Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Piotr Sikorski, Kazimierz 
Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Marcin Godlewski, Ryszard Madziar, Bogdan Sawicki
BRAK GŁOSU (3)
Beata Gomse, Janusz Mirowski, Krzysztof Rembelski
 
9. Informacje Burmistrza o pracy w okresie między sesjami;
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Poinformował,  że  do  sprawozdania  z  pracy  burmistrza  pomiędzy  sesjami  nikt  żadnych  pytań  nie
złożył. 
 
10. Informacje Przewodniczącego Rady i sprawy bieżące;
 
- Marek górski- Przewodniczący Rady

Powiedział,  że  wpłynęła  odpowiedź  na  uchwałę  intencyjną  dotyczącą  sytuacji  polskiego
ciepłownictwa,  emisji  CO2..  Uchwała  ta  została  skierowana  m.in.  do  Ministerstwa  Klimatu  i

Środowiska,  które  na  tę  uchwale  odpowiedziało.  Wszyscy  radni  otrzymali  to  pismo  na  maila.
Przewodniczący poprosił panią Burmistrz, żeby skierowała to pismo do Prezesa Zakładu Energetyki
Cieplnej w Wołominie, żeby odniósł się on do informacji w zawartych w tym piśmie. Przewodniczący
myśli, że na najbliższej sesji pan prezes przedstawi swoje stanowisko, ale oczywiście wcześniej  w
wersji  papierowej  również  poprosimy.  

11. Informacja o złożonych interpelacjach, zapytaniach i wnioskach radnych;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Poinformował, że wpłynęło 8 interpelacji i zapytań radnych. Są one na bieżąco przekazywane do pani
burmistrz. Jest jeszcze jedna skarga, która została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Komisja  Rewizyjna  rozpoczęła  procedurę  kolejnej  kontroli.  Zakończyła  się  już  kontrola  obiektów
sportowych w placówkach oświatowych.  Na następnej  sesji  zostanie  przedstawiony protokół  z  tej
kontroli. Co do ostatniej prośby Agnieszki Kozy o podjęcie uchwały w sprawie wyborów sołtysa we
wsi  Mostówka.  Tutaj  pani  naczelnik  powiedziała,  że  nadal  nie  ma  możliwości  ogłoszenia  tych
wyborów.  

- Robert Kobus- radny 
 
Miał pytanie w sprawach bieżących. Do radnego dotarła informacja,  że MZO Wołomin podejmuje
współpracę z MPO Warszawa i z firmą FB Serwis i do Wołomina, do naszego MZO będą z wożone
najbardziej uciążliwe odpady z Warszawy. Chodzi o odpady zielone i odpady biologicznie czynne.
Radny zapytał, czy w tym temacie któryś z burmistrzów mógłby się wypowiedzieć?
 
- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza Wołomina
 
Odpowiedział,  że nic  na ten temat  nie  wie.                                                      

- Robert Kobus- radny 
 
Zapytał  czy  państwo  mogą  tę  sprawę  wyjaśnić  z  zarządem  MZO?  Jest  umowa  pomiędzy  MPO
Warszawa, MZO Wołomin i firmą FB Serwis. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Powiedział,  że szkoda, że pytanie nie padło wcześniej,  bo był obecny na sali obrad prezes MZO i
mogliśmy  go  od  razu  zapytać.                                                          

12.  Zamknięcie  obrad.                                                                     

- Karol Cudny- radny 
 
Poruszony  był  taki  temat,  że  starosta  zorganizował  spotkanie  dotyczące  budowy  Muzeum  Bitwy
Warszawskiej  w  Ossowie.  Wiemy  na  pewno,  że  radna  Agnieszka  Koza  była  na  nie  zaproszona.
Radnemu wydaje się, że inni radni także. Radny jest ciekaw, co tam zostało powiedziane, a także w
jakim trybie radni zostali zaproszeni, chyba pan Andrzej także… Radny przypomniał, że sceny, które
się  tutaj  rozgrywały  dwa  lata  temu,  w  maju  2019  roku,  kiedy  przyszli  przedstawiciele  Muzeum
Wojska  Polskiego,  przedstawiciele  Stołecznego  Zarządu  Infrastruktury,  przedstawiciele  Ministra
Obrony Narodowej i pan starosta i wszyscy nas przekonywali do tego, żeby oddać działkę OSP Ossów
i żeby na tym miejscu postawić pawilon, którego nie było w żadnym projekcie. Ci państwo nie byli w
stanie nić przedstawić, przekonując, że wszystkie wcześniejsze obietnice są nieważne, nie róbmy tego,
tylko postawmy jakiś tam pawilon. A teraz pan starosta cieszy się i ogłasza wielki sukces polegający
na tym, że nie zrobiliśmy tego o co wówczas prosił. Czyli nie oddaliśmy tej działki i muzeum jest
realizowane w takim formacie, o który zabiegaliśmy i w takim formacie jakim zostało to pierwotnie
zaprojektowane przez MON. W związku z tym może pani Agnieszka lub pan Andrzej mogliby zdać
nam jakąś relację, bo niestety ani pani burmistrz ani Przewodniczący Rady i w ogóle inni radni nie
zostali na to zaproszeni, a to jest sprawa przecież dla nas bardzo ważna i to jest inwestycja , o którą
samorząd gminy Wołomin zabiegał. 
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- Janusz Mirowski- radny
 
Między sesjami na forach społecznościowych padła informacja, radny Karol Cudny podał, że doszło
do  rozstrzygnięcia  oferty  na  plac  zabaw  Niepodległości,  na  terenie  spółdzielni.  Oferta  najtańsza
przekraczała  kosztorys  inwestorski.  Radny  poprosił  o  dostarczenie  na  maila  tego  kosztorysu
inwestorskiego, jakie dokładnie były kwoty na dane urządzenia, bo z tego co radny patrzył, to z kilku
etapów składa się ten plac zabaw. 
 
- Marek Górski- Przewodniczący Rady
 
Jeżeli będzie to możliwe, to prosił przekazać te dokumenty radnemu. 
 
W związku z wyczerpanie porządku obrad o godzinie 17:07 Przewodniczący zamknął XXXV sesję
rady Miejskiej w Wołominie kadencji 2018-2023. 
 

Przewodniczący obrad:                                                                                                  Protokołowała:

Marek Górski                                                                                                                 Elżbieta Żak 
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